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KOMÁROM VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 

H-2900 Komárom, Szabadság tér 1. 

Tel.:+36 34 541-300 

 

 

 

Iktatószám: 1-65/2015. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. május 21. napján 8 óra 10 

perckor megtartott ülésén a Városháza Dísztermében. 

 

Jelen vannak: 

 

1. Babják Csaba, képviselő 

2. Czita János, alpolgármester 

3. Dombay Gábor, képviselő 

4. Hamrák Zsófia, képviselő 

5. Horváth Zsolt, képviselő 

6. dr. Molnár Attila, polgármester 

7. dr. Nemes Andrea, képviselő 

8. Sárai János, képviselő 

9. Szabó István, képviselő 

10. Takács József, képviselő 

11. Turi Bálint, alpolgármester 

 

Meghívottként jelen van:  
 

- dr. Ströcker Renáta, jegyző  

- Nagyné Varga Judit, aljegyző 

- dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester 

- Molnárné dr. Taár Izabella, a Komáromi Járási Hivatal vezetője 

- dr. Reinhoffer Csaba r. ezredes, rendőrségi tanácsos főkapitány-helyettes  

- dr. Bolehradsky Szilveszter r. alezredes rendőrkapitány 

- Dr. Ferencz Péter, a Selye János Kórház igazgatója 

- Dr. Kaszás Zsolt, a Komáromi Mentőállomás vezetője 

- Neuwirth Imre, a Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. vezetője 

- Csöngei Ildikó, a Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

vezetője 

- Számadó Emese, a Klapka György Múzeum vezetője 

- Rigláné Berczeli Mária, a Jókai Mór Városi Könyvtár vezetője 

- Illés Nikoletta, Komárom Város Egyesített Szociális Intézménye vezetője 

- Nagy Béláné, az Aprótalpak Bölcsőde intézményvezetőjét 

- Balog Attila, a Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a képviselő-testületi ülés valamennyi 

résztvevőjét. Köszönti a Képviselő-testület ülésén Molnárné dr. Taár Izabellát, a Komáromi 

Járási Hivatal vezetőjét. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a Képviselő-testület 

11 tagja közül 11 fő jelen van. Ezt követően a polgármester megnyitja a Képviselő-testület 
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ülését. A polgármester javasolja a Képviselő-testületnek az 1-65/2015. iktatószámú 

meghívóban szereplő napirendek elfogadását. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 108/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. május 21-i ülése napirendjét az 

alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. Komáromi Rendőrkapitányság beszámolója Komárom Város 2014. évi  

közbiztonságáról 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

                   dr. Ströcker Renáta jegyző 

2. Selye János Kórház beszámolója 2014. évi tevékenységéről 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

        dr. Ströcker Renáta jegyző 

3. A Komáromi Mentőállomás beszámolója 2014. évi tevékenységéről 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

        dr. Ströcker Renáta jegyző 

4. Komáromi Aprótalpak Bölcsőde beszámolója 2014. évi tevékenységéről 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

        dr. Ströcker Renáta jegyző 

5. Komárom Város 2014. évi gyermekvédelmi helyzetének értékelése 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

6.  A Komáromi Klapka György Múzeum Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

                    dr. Ströcker Renáta jegyző 

7. A Jókai Mór Városi Könyvtár dokumentumainak módosítása és az intézmény 

beszámolója a 2014. évi tevékenységéről 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

                    dr. Ströcker Renáta jegyző 

8.  Beszámoló a Kistáltos Óvoda elmúlt öt évben végzett munkájáról 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

                    dr. Ströcker Renáta jegyző 

9. Komárom Város Egyesített Szociális Intézménye szakmai dokumentumainak 

módosítása 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

                    dr. Ströcker Renáta jegyző 

10. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról 

Előadó: dr. Ströcker Renáta jegyző 
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11. Komárom Város Önkormányzata 2015-2019. évekre szóló gazdasági programjának, 

fejlesztési tervének elfogadása 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

                    dr. Ströcker Renáta jegyző 

12. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a két 

ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű bejelentések 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

 

ZÁRT ÜLÉS! 

13. Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. működésével kapcsolatos döntések meghozatala 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

             dr. Ströcker Renáta jegyző 

14. Komthermál Kft. 2014. évi gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadása 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

15. Komáromi Távhő Kft., és Vizák Kft. 2014. évi gazdálkodásáról szóló beszámoló 

elfogadása 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

16. Komárom Városi Televízió Kft. 2014. évi gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadása 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

17. Önkormányzati tulajdonú ingatlanokkal kapcsolatos döntések meghozatala 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

                   dr. Ströcker Renáta jegyző 

18. Önkormányzati tulajdonú bérlakások bérleti jogviszonyának felülvizsgálata 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

19. Komárom Város Pedagógiai Díjának odaítélése 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

                   dr. Ströcker Renáta jegyző 

20. Komárom Város Közszolgálatáért Díj odaítélése  

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

             dr. Ströcker Renáta jegyző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

Megkezdődik a napirendi pontok tárgyalása az alábbiak szerint: 
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Napirend: 
 

1. Komáromi Rendőrkapitányság beszámolója Komárom Város 2014. évi 

közbiztonságáról 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén dr. Reinhoffer Csaba 

r. ezredes, rendőrségi tanácsos főkapitány-helyettest, valamint dr. Bolehradsky Szilveszter r. 

alezredes rendőrkapitányt. Köszönti Hántai Ferencet, a Komáromi Tűzoltóság parancsnokát. 

Elmondja, hogy a Komáromi Napok alkalmával a Monostori erődben bemutatásra került a 

tűzoltóság történetét feldolgozó kiállítás. Elmondja, hogy április 24-én a Katasztrófavédelmi 

Megyei Igazgatóság és Megyei Rendőr-főkapitányság közös ünnepi állománygyűlést tartott. 

Ezen az állománygyűlésen kerültek ismertetésre azok a kitüntető címek, elismerések, 

amelyeket mind a katasztrófavédelem, mind a rendőrkapitányság az adott esztendőben, az 

adott kollégákat érintően bejelent. Ezen az állománygyűlésen sor kerülhet arra, hogy az adott 

települések polgármesterei a településükön kiemelkedő szakmai munkát végző tűzoltó 

kollégáknak, rendőr kollégáknak elismerést tudnak átadni. Díszoklevélben részesíti Komárom 

Város Önkormányzata Farkas Beatrixet, a Komáromi Rendőrkapitányság r. főtörzszászlósát, 

valamint Gönczi Károlyt, a Komáromi Rendőrkapitányság r. főtörzszászlósát. Díszoklevélben 

részesíti Komárom Város Önkormányzata Major Zoltán, tűzoltó főtörzsőrmestert, a 

Komáromi Tűzoltó-parancsnokság hivatásos gépjárművezetőjét,  valamint Herbszt László, 

tűzoltó főtörzsőrmestert, a Komáromi Tűzoltó-parancsnokság hivatásos gépjárművezetőjét. 

Megadja a szót, dr. Bolehradsky Szilveszter r. alezredes rendőrkapitánynak.  

 

dr. Bolehradsky Szilveszter r. alezredes rendőrkapitány: Elmondja, hogy a szervezeti 

struktúrában változás nem nagyon történt, viszont a vezetők személyét érintően változások 

következtek be. A rendészeti osztályvezető személye változott, jelenleg Anghelyi László r. 

főhadnagy látja el a rendészeti osztály vezetését. Az igazgatásrendészeti alosztály mb. 

vezetője Lázárné Balogh Éva r. őrnagy. A szabálysértési előkészítő csoport vezetését Láposi 

Szilvia r. őrnagy látja el. Elmondja, hogy az értékelt évben a kapitányság illetékességi 

területén nem történt olyan mérvű változás a bűnügyi helyzetet befolyásoló körülményekben, 

ideértve akár a lakosság számot, összetételt, akár az infrastrukturális ipari-gazdasági 

összetevőket, mely kihatással lehetett volna a bűnügyi mutatókra. A bűncselekmények számát 

tekintve emelkedés tapasztalható. Elmondja, hogy Komárom város közigazgatási területén 

555 bűncselekményről szereztünk tudomást 2014-ben, ami 8,8%-kal több a 2013-ban 

regisztrált 510 bűncselekménynél. Hasonlóan az illetékességi területünk egészén 

megfigyelhető tendenciához, öt éves viszonylatban folyamatos csökkenés volt tapasztalható 

az összes bűncselekményszámok tekintetében a város területén, ezt a csökkenést törte meg az 

említett emelkedés. Komárom város illetékességi területéhez tartozó 11 településen elkövetett 

bűncselekmények 53,1%-át követték el a város közigazgatási területén. Ez 4%-kal kevesebb, 

mint a bázisidőszaki arány. A kiemelt bűncselekményeket elemezve megállapítható, hogy 

emberölés, annak kísérlete vagy előkészülete nem történt sem tárgyévben, sem az azt 

megelőző évben Komáromban. A testi sértések számában viszonylag jelentős, 41,9%-os 

emelkedés következett be, mivel a bázisévi 31 bűncselekménnyel szemben 44 ilyen 

bűncselekményről szereztek tudomást a tárgyévben. A helyzeten egy kicsit javít az a tény, 

hogy a bűncselekményen belül a súlyosabb sérüléssel, és büntetőjogi következményekkel járó 

súlyos testi sértések száma 21-ről 15-re, 28,6%-kal csökkent. Elmondja, hogy a garázdaság 

bűncselekménye több szempontból is fokozott figyelmet érdemel. Egyrészt annak közösséget 

sértő, erőszakos jellege miatt, másrészt, a 2012. évben tapasztalható stagnálást kivéve, 
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számuk folyamatosan emelkedett az elmúlt öt év alatt, míg nem utolsósorban azért, mivel a 

tárgyalt évre számuk igaz nem jelentősen, de ismét 16-ról 17-re emelkedett. Számadatában 

stagnálásként értékelhető, hogy a visszaélés kábítószerrel bűncselekmények száma 1 maradt. 

A különböző felmérések adatai szerint ez a fajta magatartás inkább növekvő tendenciát mutat. 

Annak, hogy ezt az eljárásainkban rögzített statisztikai adatok nem követik, oka egyrészt, 

hogy az úgynevezett elterelés miatti eljárás felfüggesztések nem jelennek meg azokban a 

statisztikai adattárakban, melyekből a különböző értékeléseket, beszámolókat összeállítják. A 

kapitányság illetékességi területén elkövetett visszaélés kábítószerrel bűncselekmények miatt 

78 esetben fejeztek be büntetőeljárást 2014-ben, mely adatok csak a felfüggesztett eljárások 

jogerős befejezését követően fognak a statisztikai adatainkban feltűnni, nem az aktuális 

helyzetet mutatva. Az általuk nyomozott eljárások nagy része fogyasztói típusú 

magatartásokhoz kötődik. Az összes befejezett eljárás közül 3 esetben kereskedői típusú 

magatartás miatt került sor vádemelési javaslat megtételére. Elmondja, hogy a lopások adták a 

32,4%-át az elkövetett összes bűncselekménynek, viszont a lopások száma az elmúlt évekhez 

képest 20%-kal csökkentek. A lopásokon belül 3-ról 5-re emelkedett a személygépkocsi 

lopások, de 5-ről 3-ra csökkent a gépkocsi feltörések száma. Az elmúlt öt év során, 

tárgyévben törték fel a legkevesebb gépjárművet a város területén. Elmondja, hogy a 2013-as 

évi lakásbetörések száma majd negyedével csökkent a 2012. évi adatokhoz képest, addig most 

sajnos arról tud beszámolni, hogy ez a fajta, kiemelten kezelt bűncselekménynek a száma 13-

ról, - több mint a duplájára - 30-ra emelkedett. Elmondja, hogy a vagyon elleni 

bűncselekmények fő kategóriájából vagyon elleni erőszakos bűncselekmények elnevezéssel 

kivált az a 4 bűncselekmény, amelyek a sértett vagyoni jogain kívül sértik annak személyiségi 

jogait is, azáltal, hogy az elkövető az általa megszerezni kívánt dolog elvétele érdekében 

erőszakot, avagy az élet, vagy testi épség elleni fenyegetést is alkalmaz. Ezek a rablás, a 

kifosztás, a zsarolás, és az önbíráskodás. A rablások száma stagnált, 3 maradt.  Zsarolás 

utoljára 2012-ben történt. A kifosztások száma 3-ról 1-re csökkent, annak ellenére, hogy a 

Btk. Módosítása, illetve annak értelmezésének változása során ebbe a bűncselekménybe 

ütközik az az eset is, amikor valaki alvó sértettől tulajdonítja el annak értékeit. Önbíráskodást 

2014-ben nem, 2013-ban 1-et regisztráltak. A vagyon elleni bűncselekmények 

nyomozáseredményességi mutatója 40,6%-ról 36,5%-ra csökkent. A vagyon elleni erőszakos 

bűncselekmények mutatója 50%-ról 70%-ra emelkedett. A közterületen elkövetett 

bűncselekmények számának csökkenése értékét csak emelte, hogy a nyomozás 

eredményességi mutató 60%-ról 85,9%-ra javult. Az orgazdaság bűncselekménye 0-ról 5-re 

emelkedett. A Komáromi Rendőrkapitányság illetékességi területén 322 főt vontak eljárás alá. 

Elmondja, hogy a fiatal elkövetők száma jelentősen csökkent, 46-ról 24-re. A fiatal elkövetők 

aránya az összelkövetők tekintetében 7%, a fiatal felnőttek aránya 27%, a legtöbb elkövetőt 

adó felnőtt lakosság aránya 61%, míg az időskorú elkövetők aránya 4%. A kiemelt 

bűncselekmények közül a testi sértések mutatója 84,3%-ról 89,7%-ra, ezen belül a súlyos testi 

sértéseké 78,1%-ról 83,7%-ra emelkedett. A garázdaságok tekintetében a kismértékű számbeli 

emelkedést ellensúlyozza az eredményességi mutató 87,5%-ról 90,2%-ra emelkedése. 

Elmondja, hogy a kerékpárlopások helyzete folyamatos probléma maradt a városban, amely 

részben a határ közelségének köszönhető. A lakásbetörések számának emelkedésével 

kapcsolatban elmondja, hogy bár ott jóval csekélyebb az emelkedés mértéke 25%-ról 27,9%-

ra, de az országos 19,4%, és a megyei átlag 16,5% felett teljesített a kapitányság. Általában a 

lakásbetöréseket nem helyi lakosok követik el. Több Budapesti lakost sikerült eljárás alá 

vonnia a Komáromi Rendőrkapitányságnak. Általában bűnszervezetben követik el a 

bűncselekményeket, jól kidolgozott értékesítési útvonallal rendelkeznek. A kábítószerekkel 

kapcsolatban elmondja, hogy a pszichoaktív anyagokkal kapcsolatos nyomozás nehézséget 

okoz, és ezeknek az anyagoknak a hatása kiszámíthatatlan. A közterületi jelenlét fokozása, a 

közterületek és a kiemelt idegenforgalmi övezetek biztonságának fenntartása a közbiztonsági 
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tevékenység egyik legfontosabb feladata. Elmondja, hogy hasonlóan az előző évhez, 2014-

ben is erőfeszítéseket tettek annak érdekében, hogy a rendészeti osztály közterületi állománya 

minél több időt tudjon eltölteni közterületen. A közterületi szolgálatot ellátó állomány 2014 

évben 47.947 szolgálati órát teljesített közterületen, ami az előző évi 36.011–hez viszonyítva 

33,1 %-os növekedést mutat. A közterületre vezényelt állomány 4.857 fő volt az előző évi 

4.274 fővel szemben. Ez 13,6 %-os emelkedést jelent. A Város Önkormányzata 2011 nyarán 

10 000 000-Ft összegű kiemelt támogatásban részesítette a Komáromi Rendőrkapitányságot. 

A támogatás célja a kapitányság által, az illetékességi területen elkövetett, a lakosság 

szubjektív biztonságérzetét leginkább befolyásoló jogsértő cselekmények megelőzésének, 

megszakításának, felderítésének, valamint az eljárások gyors és szakszerű lefolytatásának 

biztosítása. Továbbá a járőrszolgálat szervezésével, bűnügyi akciók végrehajtásával fokozott 

rendőri jelenlét biztosítása a közterületen, valamint a nagyobb létszámot vonzó rendezvények 

helyszínein. Elmondja, hogy a közterületi intézkedések közül 639 előállítást foganatosítottak, 

amely az előző évi 633-hoz képest nem egész 1%-os javulást eredményezett. A 388 fő 

elfogott személy 35,1%-kal több, mint az előző időszaki 287. Ezen belül a tettenérés során 

elfogott személyek száma 120 főről 130 főre, 8,3%-kal, az elfogatóparancs alapján elfogottak 

száma 36-ról 39-re, 8,3%-kal emelkedett. 2014 évben 346 elővezetést hajtottak végre a 

szervezeti elem beosztottai, az előző évi 132-vel szemben, ami 262,1 %-os növekedésnek 

felel meg. 183 személlyel szemben foganatosítottak biztonsági intézkedést, az előző időszaki 

140 főhöz képest, mely 30,7%-os növekedésnek felel meg. 2014-ben 213 személlyel szemben 

tettek büntető feljelentést, ami az előző időszakban történt 142 főhöz viszonyítva 50,0%-os 

növekedést jelent. Elmondja, hogy a közlekedési ellenőrzések során a járművezetőkkel 

szemben 5.439 esetben alkoholszondás ellenőrzést hajtottak végre, melynek során 217 

esetben bizonyult a járművezető ittasnak. Megállapítható, hogy az ellenőrzések száma 39,8%-

kal, a kiszűrt ittasan járművet vezetők száma 14,2%-kal emelkedett. A helyszíni bírsággal 

sújtott személyek számában 11,4%-os növekedés, míg a kiszabott helyszíni bírság összegében 

11,0%-os csökkenés mutatkozik. Az egy főre jutó bírság összege a 2013. évi 11.280 Ft-ról, 

8.953 Ft-ra csökkent tárgyévben. Elmondja, hogy a város közigazgatási területén 190 

közlekedési baleset következett be a tárgyalt évben, ami 48,4%-kal több a bázisévi 128-nál. 

Halálos kimenetelű baleset nem történt. A súlyos sérüléses balesetek 7-ről 11-re, a könnyű 

sérüléses balesetek 15-ről 23-ra, és az anyagi káros balesetek 105-ről 156-ra emelkedtek. A 

balesetet ittasan okozók száma duplájára, 3-ról 6-ra emelkedett. A balesetek bekövetkezését 

előidéző okok között az első ismét a figyelmetlenség lett. A második legtöbb balesetet a 

gyorshajtás okozta. A harmadik helyen az elsőbbségi jog megsértése végzett. Az első három 

baleseti ok adta az összes baleset 63,1%-át 2014-ban. Mind számadatában, mind arányaiban 

növekedett a gyorshajtás következtében bekövetkezett balesetek száma, ennek mindenképpen 

meg kell mutatkoznia a kapitányság 2015. évi közlekedésbiztonságot erősítő 

tevékenységében. Elmondja, hogy tovább kell fokozniuk a tömegkommunikációban, a 

sebességmérő eszközök alkalmazásában, a frekventált helyeken végrehajtott közlekedési 

ellenőrzési, illetve végső soron az esetleges szankciók kiszabásában rejlő megelőző 

tevékenységüket. Változatlan maradt a sorrend a balesetet okozók tekintetében. Az első két 

helyen azonosan a bázisévhez a személygépkocsi és a tehergépkocsi végzett. Ez a két 

járműfajta okozta 2014-ben a balestek 82,1%-át. A harmadik legtöbb baleseti ok az egyéb 

okok, ami jellemzően a vadelütéses beleseteket jelenti. Az igazgatásrendészeti szervezeti 

elemük 887 db Komárom területén elkövetett szabálysértési feljelentés miatt folytatott 

eljárást. Csekély mértékben, 24-ről 30-ra növekedett a város területén a közbiztonságra 

különösen veszélyes eszközzel elkövetett szabálysértések száma, melyek felét a Szlovákiából 

átutazó személyek valósították meg. Elmondja, hogy a jogszerű intézkedéssel szembeni 

engedetlenség miatt indított szabálysértési eljárások száma 22-ről 18-ra csökkent. 25%-kal 

növekedett a külföldiek rendészetével kapcsolatos szabálysértések miatt tett feljelentések 
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száma. A helyi lakosok által a város területén elkövetett szabálysértések száma közel 11,4%-

kal 167-ről 148-ra, míg a szabálysértők száma 20,47%-kal 171-ről 136-ra csökkent. Komárom 

város területén a lakosok által engedéllyel tartott fegyverek száma növekszik. A sport célú 

lőfegyvert tartók számát tekintve némi emelkedés tapasztalható. A vadászati célú lőfegyver 

tartására jogosultak száma csökkent 110-ről 106 főre, azonban a lőfegyverek számát tekintve 

kismértékű emelkedés tapasztalható a 2013-as évhez viszonyítva. 2014. év végén 413 fő 

rendelkezett érvényes személy- és vagyonvédelmi igazolvánnyal, míg az ehhez kapcsolódó 

tevékenység végzésére 7 egyéni és 13 társas vállalkozásnak volt engedélye. 2015. évben is 

kiemelten fontos feladatnak tartja a közterületek fokozott ellenőrzésének fenntartását. Ezt 

csak úgy tudják elérni, ha a rend őrei minél többet tartózkodnak a közterületeken. Megköszöni 

Komárom Város Önkormányzatának azt a támogatást, amelyet 2015. évre felajánlott a 

Komáromi Rendőrkapitányság részére.  Ahhoz, hogy valamennyi területen javulásról lehessen 

beszámolni, a teljesség igénye nélkül a következő feladatokat kell végrehajtani: 

 

- tovább kell fokozni a bűn- és baleset megelőzési tevékenységet,  

- a társszervek, civil közreműködők bevonásával növelni kell a kábítószer és az új 

pszichoaktív anyagok használatától elterelő bűnmegelőző-bűnüldöző 

tevékenységünket,  

- kiemelt feladatként csökkentenünk kell a bekövetkezett balesetek számát, prioritást 

adva gyalogos és kerékpáros balesetek csökkentésének,  

- csökkentenünk kell az állampolgárok biztonságérzetére jelentős befolyást gyakorló 

bűncselekmények, kiemelve a lakásbetörések számát,  

- tovább kell növelni a bíróság elé állítások számát  

 

Elmondja, hogy a közbiztonság és a közrend további erősítését elősegítő bűnügyi és 

rendészeti intézkedések egységes megtételére elnevezésű intézkedési terv alapján a 

településeket, illetve azok egyes részeit osztályozzák. A településeket a bűnügyi, a 

közbiztonsági és a határbiztonsági adatokra, tendenciákra, a lakosság szubjektív 

biztonságérzetére, az ott lakók veszélyeztetettségére, a társadalmi együttélési szabályok 

betartására, az elmúlt időszakban bekövetkezett lakossági konfliktus helyzetekre, illetve 

egyéb más releváns körülményekre, valamint a rendelkezésre álló rendőri állomány 

létszámára is figyelemmel, kiemelten veszélyeztetett, veszélyeztetett, és veszélyeztetettnek 

nem tekinthető kategóriákba sorolják be. Komárom és településrészei veszélyeztetettnek nem 

tekinthető besorolásban vannak és voltak is az értékelt év során. A kategóriák 

meghatározásánál kikérték a település vezetőinek a véleményét is és figyelembe vették az 

egyéb csatornákon, a lakosság köréből érkező jelzéseket is. Az együttműködés tekintetében 

elmondja, hogy a Komárom Járási Ügyészséggel, Komáromi Járásbírósággal, Komáromi 

Munkaügyi Hivatallal a munkakapcsolat folyamatos és jónak értékelendő. Az 

önkormányzattal hagyományosan jó kapcsolatot ápol a kapitányság. Az együttműködés 

színvonaláról valamennyi önkormányzati vezető pozitívan nyilatkozott a különböző 

fórumokon, a megyei, vagy akár a központi szervek által végrehajtott ellenőrzések 

alkalmával. Elmondja, hogy a szlovák társszervekkel a napi szintű kapcsolat az értékelt évben 

is zökkenőmentes volt. A rendszeres közös járőrszolgálatok, a parancsnokok együttműködése 

kölcsönösen segítette a bűnügyi munkát mind a szlovák fél, mind a megye területén elkövetett 

kiemelt súlyú bűncselekmények nyomozása során. A kapitányság a lehetőségeihez mérten 

rendszeresen, illetve az időszakos kiemelt feladatok végrehajtásába bevonta az együttműködő 

szervezeteket. Együttműködtek a közterület-felügyelettel, a Fogyasztóvédelmi Hatóság 

munkatársaival, az Országos Munkavédelmi és Munkaügyi Főfelügyelőség Komárom-

Esztergom Megyei Munkaügyi Felügyelőséggel, a területen működő vadásztársaságokkal, 

valamint a Nemzeti Adó- és Vámhivatal munkatársaival. Szeretnének egy önálló bűn –és 
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baleset-megelőzési előadót beállítani a rendszerbe. Véleménye szerint a Komáromi 

Rendőrkapitányság megfelelően, jó színvonalon hajtotta végre feladatait. Közreműködött a 

közrend –és közbiztonság fenntartásában. A jövőt tekintve elmondja, hogy a legjobb tudásuk 

szerint védik a város polgárait.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a részletes tájékoztatást. Megadja a szót dr. 

Reinhoffer Csaba r. ezredes, rendőrségi tanácsos főkapitány-helyettesnek. 

 

dr. Reinhoffer Csaba r. ezredes, rendőrségi tanácsos főkapitány-helyettes: Elmondja, 

hogy dr. Bolehradsky Szilveszter r. alezredes rendőrkapitány részletes, alapos látványos 

beszámolót tett. Elmondja, hogy a Főkapitányság vezetősége ellenőrizte a beszámolót, a 

beszámolóban szereplő adatokat, melyek helytállóak, pontosak. Komárom 

Rendőrkapitánysága sikeres évet zárt. A lakásbetörések és a balesetek kedvezőtlen száma 

mutatkozott meg az elmúlt esztendőben. Az elkövetkezendő időszakot tekintve remélhetőleg 

mind a bűncselekményszámban, mind pedig a felderítési mutatók javításában pozitív 

eredményeket érnek el. Az együttműködés tekintetében elmondja, hogy a Komárom Járási 

Ügyészséggel, Komáromi Járásbírósággal, Komáromi Munkaügyi Hivatallal a 

munkakapcsolat folyamatos és jónak értékelendő. Az önkormányzattal hagyományosan jó 

kapcsolatot ápol a kapitányság. Sajnálatos módon Polgárőrség nem működik Komárom 

városában. A Polgárőrség az állampolgárok szubjektív biztonságérzetét tovább tudná növelni. 

Megköszöni Komárom Város Önkormányzatának azt az anyagi és erkölcsi támogatást, melyet 

a Komáromi Rendőrkapitányság részére nyújtott. Örömmel fogadnak milyen olyan 

támogatást, amely szakmai munkájukat, eredményességüket javítja. A Komáromi 

Rendőrkapitányság a szakmai támogatást a Megyei Rendőr-főkapitányságtól is megkapja az 

idei évre kitűzött célok megvalósítására.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a kiegészítést. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 

Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármesternek.  

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Megköszöni Komárom 

Rendőrkapitányságának a „Kincset ér” prevenciós programban való aktív részvételt, és az 

iskolák tekintetében tanúsított aktív jelenlétet. Az Európai Unió területén belül évente 40-50 

új kábítószer készítmény jelenik meg, amelyek még nem szerepelnek a tiltott listán. 

Elmondja, hogy a körzeti megbízotti rendszer lényege az, hogy a lakossághoz minél közelebb 

kerüljön a rendőri jelenlét. A Szőnyi városrész körzeti megbízottjától rendszeres tájékoztatást 

kapnak arról, hogy mire hívják fel a lakók figyelmét. Elmondja, hogy elindult egy rendőrségi 

kerekasztal megbeszélés, ahova nyugdíjasklubokat, egyedül élő idős embereket hívtak meg 

figyelemfelhívás, tájékoztatás, tanácsadás szempontjából. Szeretné, ha folytatódna ez a 

kezdeményezés a jövőben is.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megadja a szót dr. Nemes 

Andrea képviselőnek.  

 

dr. Nemes Andrea, képviselő: Elmondja, hogy egy széleskörű, informatív beszámolót 

kaptak a Képviselő-testület tagjai. A garázdaság bűncselekménye körében felhívja a figyelmet 

arra, hogy a szórakozóhelyeken, a fiatalok szórakozása nyomán a garázdaság bűncselekmény 

száma növekedett. A fiatalok a szórakozóhelyet ittasan elhagyva, vagy kábítószer hatása alatt, 

lépcsőházakat, házak rongálnak meg. Kéri, a rendőri jelenlét fokozását, valamint a Közterület-

felügyelettel való együttműködést ezen helyzetek kivédése érdekében. Tudomása szerint az 
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elkövetők nagyobb része nem komáromi fiatal, hanem a környező településekről érkező fiatal. 

Elmondja, hogy a kábítószerrel való visszaélés növekedési tendenciája meglehetősen aggasztó 

mértékű, illetve a fogyasztási elkövetés aránya is. Információi szerint a kábítószer fogyasztás 

a középiskolák mellett megjelent már az általános iskolákban is. Szeretne bővebb 

tájékoztatást kapni arról, hogy a kábítószer fogyasztás mely korosztályokat érinti. A 

beszámoló szerint növekedett a balesetet okozók aránya. Kérése, hogy mind a gyorshajtások 

tekintetében, illetve az ittas járművezetők esetében azt az ellenőrzési színvonalat, amit eddig 

elláttak, növeljenek. Kéri, hogy a közterületen lévő fokozott jelenlétet számszerű adatokkal 

támasszák alá. Megkérdezi, hogy embercsempészet bűncselekménye milyen nemzetiséget 

érint Komárom területén. Elmondja, hogy a lakásbetörések száma emelkedett. Megkérdezi, 

hogy ez arányait tekintve mit jelent. A beszámolóban szerepel, hogy szlovák-magyar 

járőrszolgálatot látnak el, amelyet a múlt évben 27 alkalommal hajtottak végre. Megkérdezi, 

hogy ezek milyen jellegű szolgálatok voltak.  

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Dombay 

Gábor képviselőnek.  

 

Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy kábítószer fogyasztás, a kábítószerrel való 

visszaélés hatalmas problémát jelent országos –és Európai szinten is. Komáromban, a 

kábítószer fogyasztás egyik ismert helye az Igmándi erőd. Az itt elhelyezkedő emlékművek 

megrongálásra kerülnek ezen személyek által. Kéri, hogy adjanak tájékoztatást a 

lakásbetörésekkel kapcsolatos legfontosabb teendőkről. Az idős emberek megtévesztése 

állandó problémát jelent.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Takács József 

képviselőnek.  

 

Takács József, képviselő: Megköszöni azt az együttműködést, amely a rendőrség és 

Komárom Város Önkormányzata közt zajlik folyamatosan. Elmondja, hogy a körzeti 

megbízotti rendszer nagyon jól működik. Több lakossági fórumot szerveztek kizárólag azért, 

hogy a rendőrség megfelelő tájékoztatást tudjon nyújtani a lakosság részére az aktuális 

bűncselekményekkel kapcsolatban. Fontosnak tartja a körzeti megbízotti rendszer tovább 

erősítését.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Hamrák 

Zsófia képviselőnek.  

 

Hamrák Zsófia, képviselő: Elmondja, hogy a Szabadság téren, és az Alapy Gáspár téren is 

kábítószer használatára utaló nyomokat találni. A közterületen lévő rendőri jelenlétet fokozni 

szükséges, kiemelten a hétvégi napokon.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Czita János 

alpolgármesternek.  

 

Czita János, alpolgármester: Elmondja, hogy a településeken a Polgárőrség jelenléte, aktív 

szervezete pozitív hatást gyakorolna a városra a közbiztonság tekintetében. Komárom 

városában többször is volt Polgárőrség, viszont egy idő után ellaposodott ez a tevékenység. A 

beszámoló alapján elmondható, hogy a Komáromi Rendőrkapitányság 2014. évben sikeres 

évet zárt. Elmondja, hogy a komáromi lakosok általános biztonságérzete javult. A 

beszámolóban szerepel, hogy 2014. évben a fiatalkorú bűnelkövetők száma csökkent. Az a 

prevenciós program, amelyet évek óta folytat Komárom Város Önkormányzata, meghozta 



 10 

eredményét. A körzeti megbízotti státusz több éven keresztül működik a városban. 

Mindhárom városrészben van önálló körzeti megbízott. A körzeti megbízottak munkája is 

azonnal mérhető eredményeket hoz. A lakosokkal közvetlenebb kapcsolatot tudnak 

kialakítani, amely segíti az információáramlást a lakosok és a rendőrhatóság között. A körzeti 

megbízottak az oktató-nevelő munkában is aktívan részt vesznek. A jövőre nézve javasolja a 

körzeti megbízottak státuszának erősítését.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót dr. 

Bolehradsky Szilveszter r. alezredes rendőrkapitánynak.  

 

dr. Bolehradsky Szilveszter r. alezredes rendőrkapitány: Elmondja, hogy a garázdaság 

bűncselekménye 2014. évben az előző évhez képest 16-ról 17-re emelkedett. A helyi 

elkövetőkről pontos számadatokat nem tud mondani. A garázdaság bűncselekmények 80%-át 

a városban, a helyi településeken élők követték el. Az Adventi időszakban sikerült elfogni két 

helyi lakost, akik a Jókai téren kihelyezett Adventi díszletet rongálták meg. Nem a 

kábítószerek jelentik a legnagyobb problémát a városban, hanem az új pszichoaktív anyagok. 

Ezek az új pszichoaktív anyagok nem szerepelnek a C listán, tehát nincs rá mód, hogy 

fellépjenek ellene. A Btk. ezzel kapcsolatos szabálya, hogy 10 mg-ot nevesít meg csekély 

mennyiségként. Tehát, ha az illető bódult, és a pszichoaktív anyag szerepel a C listán, sem 

tudnak eljárást indítani vele szemben, ha nincs nála 10 mg-ot meghaladó pszichoaktív anyag. 

Az iskolákban leggyakrabban az új pszichoaktív anyagok fordulnak elő, amelyeknek 

használata leginkább a gyermekotthont jellemzik. Két iskola is található a városban, ahol 

tudomást szereztek a gyermekek rosszullétéről, feltételezhetően új pszichoaktív anyagtól. Egy 

gyermekkorú személy is fogyasztott olyan pszichoaktív anyagot, amely nem szerepelt a C 

listán. A gyermeket Győrbe szállították életveszélyes állapota miatt. Elmondja, hogy mivel 

mind számadatában, mind arányaiban növekedett a gyorshajtás következtében bekövetkezett 

balesetek száma, ennek mindenképpen meg kell mutatkoznia a kapitányság 2015. évi 

közlekedésbiztonságot erősítő tevékenységében. Tovább kell fokozniuk a 

tömegkommunikációban, a sebességmérő eszközök alkalmazásában, a frekventált helyeken 

végrehajtott közlekedési ellenőrzési, illetve végső soron az esetleges szankciók kiszabásában 

rejlő megelőző tevékenységeket. Elmondja, hogy az embercsempészés nem Komárom városát 

érinti, hanem a közigazgatási területhez tartozó autópálya-szakaszt. Komárom városában is 

fogtak el Szlovákiába áthaladó Afgán menekülteket. Általában Afgán, Pakisztán és Szerb 

állampolgárok azok, akik megpróbálnak nyugatra jutni Magyarországon keresztül. Elmondja, 

hogy az elmúlt években jellemző volt, hogy az éjszaka folyamán történtek a lakásbetörések. A 

betörők attól sem riadtak vissza, hogy a lakásban, házban tartózkodott a tulajdonos. Jelenleg a 

munkaidőre, tehát a kora délelőtti óráktól a kora délutáni órákig terjed az elkövetések 

időszaka. A betörések nagyobb részben a családi házas övezeteket érintik, kisebb részben a 

tömblakásokat. Fontos a megelőzés tekintetében a szomszédok egymásra figyelése is. 

Elővigyázatosságból fel lehet írni az utcába beérkező ismeretlen gépjármű rendszámát. A 

pénzintézetekkel való bizalmatlanság következtében egyre több ember tart nagyobb összeget 

a lakásán, ennek is köszönhető a lakásbetörések számának növekedése. A betörők mindenféle 

indokkal megpróbálnak bemenni az idős lakókhoz. Egyesek a háziorvosra hivatkozva mentek 

be időskorúakhoz, bizalmat keltve. Előfordult, hogy szolgáltatóra hivatkozva férkőznek be a 

lakásba. Kéri a lakosokat, hogy ha kábítószer használatra utaló magatartást tapasztalnak a 

városban, értesítsék a rendőrséget.                      

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy példaértékű 

az együttműködés Komárom Város Önkormányzata és a Komáromi Rendőrkapitányság 

között. A közös járőrözések tekintetében jó kapcsolat alakult ki a Közterület-felügyelet és a 
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Komáromi Rendőrkapitányság között. Elmondja, hogy jövő héten találkozik a Megyei 

Polgárőr Szövetség elnökével. Felmérik annak lehetőségét, hogy Komárom városában a 

Polgárőrség létrehozatala milyen feltételekkel tudna megtörténni. Fontosnak tartja, hogy a 

város lakói figyeljenek egymásra. Megköszöni, hogy a Komáromi Rendőrkapitányság életre 

hívta a Kistérségi Közbiztonsági Fórumot, amely a körzeti megbízottak szempontjából is 

fontos. Elmondja, hogy a Komáromi Járási Hivatal is próbálja a környező települések 

figyelmét felhívni a bűncselekményekkel kapcsolatos veszélyekre. Elmondja továbbá, hogy 

bérlakások biztosításával igyekszik Komárom Város Önkormányzata biztosítani a rendőri 

létszám megfelelő állományát a városban. Fontosnak tartja az idegenforgalmi időszakban, 

valamint a nyári időszakban a garázdasággal kapcsolatos bűncselekmények visszaszorítását. 

A polgármesteri keret terhére 1.500.000,- Ft-os támogatást biztosított a Képviselő-testület a 

Komáromi Rendőrkapitányság részére. A térfigyelő kamerarendszer biztosítása is a 

közbiztonság célját szolgálja a városban. Amennyiben pályázati lehetőség nyílik, igyekeznek 

ezeken a területeken is fejlesztéseket végrehajtani. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, 

észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-

66/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 109/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Komáromi 

Rendőrkapitányság Komárom város 2014. évi közbiztonsági helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

szóló beszámolóját elfogadja. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

2. Selye János Kórház beszámolója 2014. évi tevékenységéről 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Dr. Ferencz Péter, 

főigazgató főorvost. Megadja a szót Dr. Ferencz Péter főigazgatónak. 

 

Dr. Ferencz Péter, főigazgató főorvos: Elmondja, hogy 2013-ban a Selye János Kórház egy 

Európai Uniós fejlesztési pályázatot nyert meg, amely közel 800.000.000,- Ft-os fejlesztésre 

adott lehetőséget. Ennek a megvalósítása 2013. decemberében kezdődött, és 2015. 

márciusában fejeződött be. Elmondja, hogy a pályázat több részből állt. Tartalmazott egy 

fűtéskorszerűsítési részt, amely már az előző fűtési szezonnak az elejére megvalósult. Tehát 

az előző fűtési szezonban egy korszerű kazánrendszerrel tudták fűteni a központi épületet, és 

a melléképületeket. Ez nagymértékű megtakarítást jelentett az alapdíjban is. A gázórák cseréje 

is megtörtént. Tartalmazott a pályázat egy építészeti, valamint bútorzatfejlesztési részt is. A 

volt gyermekgyógyászati osztály egy része került átalakításra, itt egy új korszerű 15 ágyas 

krónikus belgyógyászati részleg került kialakításra. A használatbavételi eljárás a napokban 

befejeződött. A pályázat egy informatikai fejlesztési blokkot is tartalmazott. Az informatikai 
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fejlesztés két részből állt, egy szoftverfejlesztésből, amely az úgynevezett medikai rendszer 

megújítását jelentette, illetve egy hardverfejlesztésből. Új szervereket is kapott a kórház. 

Beszéltek már egy új rendszer létrehozásáról a rendelőintézetben, amelynek a 

továbbfejlesztése kapcsán lehetőség lesz arra, hogy a környéken dolgozó háziorvos kollégák 

közvetlenül be tudjanak lépni informatikai módon az előjelzési rendszerbe. A pályázat 

legnagyobb részét egy orvostechnikai fejlesztés képezte. Az orvostechnikai fejlesztés fő 

iránya a diagnosztika fejlesztése, az egy napos sebészeti ellátások eszközfejlesztése valamint 

az ápolástechnikai eszközfejlesztés volt. Lehetőség nyílik óraszám átcsoportosítások 

végrehajtására a rendelőintézetben olyan területekre, ahol a várólisták hosszabbak voltak. 

Elmondja, hogy a finanszírozási befogadás megtörtént. Az elmúlt évben sikerült a járó 

betegellátásban a kapacitást növelni. A rendelkezésre álló új eszközrendszer lehetővé teszi 

azt, hogy nem csak a kórház kardiológiai ambulanciáján tudnak kardiológiai betegeket 

vizsgálni, hanem már a rendelőintézetben is. Szeretnének a jövőben még egy 

gasztroenterológus kollégát a rendszerbe állítani. Bővítésre került a bőrgyógyászat, az 

urológia, valamint a neurológia. A cél az, hogy minél nagyobb körben tudjanak definitív 

ellátást nyújtani a komáromi és a Komárom környéki települések számára. Megköszöni 

Komárom Város Önkormányzatának segítségét, amely elsősorban a 24 órás 

gyermekgyógyászati ellátással kapcsolatos. A 24 órás gyermekgyógyászat működéséről havi 

felbontásban beszámoló készül. Az éves jelentésben is szerepel, hogy közel 5000 gyermeket 

látottak el a tavalyi évben. A továbbküldési arány 5% alatti. Elmondja, hogy a hétvégi 

sebészeti ambulancia a 2014-es év közepétől működik. Itt elsősorban sebészeti, 

traumatológiai ellátások történnek. Elmondja, hogy bővíteni szeretnék az egynapos 

sebészetet. A 2012. évi struktúraváltás után egynapos sebészeti és egynapos nőgyógyászati 

ellátásra kapott a kórház lehetőséget. Bővíteni szeretnék a szakmai palettát, elkezdték az 

ortopédiai műtéteket. A múlt hónapban az első próbaműtéti nap lezajlott. Esély van arra, hogy 

a közeljövőben egy módosítás kapcsán az egynapos sebészet TVK-mentes lesz. Jelenleg havi 

kontingensben folyik az ellátás. Elmondja, hogy az egészségügy egy új szervezeti 

struktúrában működik két hónapja. Az úgynevezett GYEMSZI megszűnt, jogutódja az Állami 

Egészségügyi Ellátó Központ lett.  Az Állami Egészségügyi Ellátó Központ irányítja az 

állami kórházakat és rendelőintézeteket. Létrehozták a Megyei Egészségügyi Irányító 

Bizottságokat, amely megalakult Komárom-Esztergom megyében is. A Megyei Egészségügyi 

Irányító Bizottság vezetője az Országos Egészségbiztosítási Pénztár regionális igazgatója, 

tagjai pedig a kórházigazgatók, az ÁEK valamint a Területi Igazgatóság igazgatója. A 

szervezet feladata a kapacitások meghatározása. A munkarend legfontosabb feladata az, hogy 

június végére egy megyei konszenzusban megalkossa, hogy a különböző egészségügyi 

intézetek milyen szakmai struktúrában fognak dolgozni. Elmondja, hogy a krónikus 

belgyógyászati kapacitást is növelik. A 15 ágyas új részleg megnyitását követően felszabadul 

egy 10 ágyas blokk. A volt sebészeti osztály 2/3 része az egynapos sebészetet fogja szolgálni, 

hiszen szeretnének az ortopédia vonatkozásában bővíteni. Elmondja, hogy az Észak-

Komáromban található kórházban egészségügyi hiányok vannak, többek között a 

reumatológiai ellátás tekintetében. A Selye János Kórházban egy 20 ágyas, jól működő, aktív 

reumatológiai osztály működik. Pályázati lehetőség kapcsán szeretnének egy gépjárműre 

pályázni, amellyel megoldhatnák a betegek szállítását. Egyeztettek Stubendek Lászlóval 

Észak-Komárom polgármesterével arról, hogy Komárom városa nyitott az Észak-Komáromi 

betegek fogadására reumatológiai szempontból akár a szakrendelés, akár a fekvőbeteg ellátás 

vonatkozásában. Észak-Komáromban működik olyan szakmai tevékenység, amely a városban 

nem került még megvalósításra, így a helyi betegeket az ottani rendelőintézet is fogadná. 

Amennyiben országos szinten a biztosítok között létrejönne ezzel kapcsolatos megegyezés, 

akkor a Komárom és környékén élő betegeknek nem kellene Budapestre vagy Győrbe utazni.    
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dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a részletes tájékoztatást. Megkérdezi, hogy 

van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megadja a szót Hamrák Zsófia képviselőnek. 

 

Hamrák Zsófia, képviselő: Elmondja, hogy részt vett a pályázaton elnyert, befejezett 

beruházások átadó ünnepségén. Az elavult egészségügyi eszközöket, teljesen új, modern 

eszközökre cserélték. Kéri, hogy készítsenek Észak-Komárom vonatkozásában egy 

dokumentumfilmet a jövőbeni egészségügyi ellátás közös működtetésének elképzeléséről.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót dr. Nemes 

Andrea képviselőnek. 

 

dr. Nemes Andrea, képviselő: Megkérdezi, hogy milyen időintervallumon belül terveznek 

további megbeszéléseket az Észak-Komárommal való közös együttműködés tekintetében. 

Elmondja, hogy a Selye János Kórházban nagyfokú beruházásokat hajtottak végre. A 

gyermekosztályon ellátottak száma nagymértékben növekedett. A gyermekosztályon dolgozó 

orvosok, ápolók, egyéb személyzet, magas színvonalú ellátást nyújt Komárom lakosai részére. 

A felújítások és beruházások keretében a gyermekügyelet részlegében nem történtek 

beruházások. Kéri, hogy az ellátás színvonala mellett, hogy fordítsanak nagyobb gondot a 

gyermekügyeleti részleg felújítására. A gyermekosztály fogadórésze, valamint várakozórésze 

egy helyiségben van. Javasolja a két helység elkülönítését. Tűzvédelmi okokból a folyosót is 

mentesíteni kéne minden egyéb akadálytól. A reumatológiai osztályon aktív ellátást is 

nyújtanak. Megkérdezi, hogy ez finanszírozásában és ellátási kötelezettségben is aktívnak 

minősül-e. Elmondja, hogy a koncepcióban az szerepelt, hogy a szakrendelőben lévő aktív 

ellátás hiányát erősíteni fogják. A várakozási idők nagymértékben megnövekedtek. 

Megkérdezi, hogy az engedélyezett szakorvosi órákból mennyi a betöltött, valamint ha nincs 

kitöltve, akkor miért nincs. Megkérdezi továbbá, hogy milyen intézkedéseket terveznek a 

várakozási idő csökkentésére. Az előterjesztésben nem szerepel a kórház jelenlegi pénzügyi 

és gazdasági helyzetére vonatkozó információ. Megkérdezi, hogy a kórház jelenleg milyen 

adósságállománnyal rendelkezik, valamint a humán erőforrás helyzetéről szeretne 

tájékoztatást kapni. Megkérdezi továbbá, hogy a kórházi, valamint a szakrendelői dolgozókat 

tekintve a jövedelmi és szociális helyzet milyennek tekinthető Komáromban, valamint 

terveznek-e bármiféle segítséget a dolgozók részére. Megköszöni a Selye János Kórház 

dolgozóinak azt a segítséget, empátiát, amelyet nyújtanak a betegeknek.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Dr. Ferencz 

Péter főigazgatónak. 

 

Dr. Ferencz Péter, főigazgató főorvos: Elmondja, hogy fontosnak tartja azt, hogy 

folyamatos információt közöljenek a kórház életével, működésével kapcsolatban. Megköszöni 

a helybeli média dolgozóinak segítségét. Szeretné egy bemutatófilm lehetőségét is 

megvalósítani, amely bemutatja mind építészetileg, mind eszköztechnikailag a kórházat, 

valamint az Észak-komáromi kórházzal való együttműködés lehetőségeit. A gyermekügyelet 

folyósrésze megújult, valamint kialakításra került egy korszerű nővérszoba is. A váró 

szeparálására van lehetőség. Elmondja, hogy az eszközfejlesztés vonatkozásában az 

informatikai felújítás érintette a gyermekgyógyászatot is. Azok az eszközök kerültek 

fejlesztésre, amelyet a szakmavezetők kértek. A reumatológiai aktivitásnak vannak különböző 

progresszivitási szintjei. Komáromban 1-es progresszivitási szint van érvényben. A 

progresszivitási szintnek megfelelő feltételrendszerrel rendelkeznek. Fontosnak tartja, hogy 

jól működő rendelőintézetek működjenek a megyében, így tehermentesítve az aktív ellátást. 
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Elmondja, hogy a szakorvosi órák száma 600 felett van. Minden szakorvosi óra lekötött. 

Elindult az úgynevezett kórház konszolidáció. Azt az adósságállományt, amelyet a kórház 

felhalmozott az elmúlt másfél évben, 95%-ban konszolidálja a Központi Kormányzat. A 

finanszírozást mind a járó betegellátásban, mind az aktív ellátásban központilag megemelik. 

Elmondja, hogy a jelenlegi kapacitások mellett is rentábilis marad a kórház. A humán 

erőforrás kérdésével kapcsolatban elmondja, hogy 2012 óta több mint 25%-os létszámleépítés 

történt a kórházban. A jelenlegi dolgozói létszámra szükség van, további létszámcsökkentésre 

nincs lehetőség. A humán erőforrás finanszírozása fejlesztésre szorul. Elmondja, hogy az 

egészségügyben dolgozók bérét szeretné a kormány tovább növelni. Régen volt lehetőség 

önkormányzati finanszírozás keretén belül cafetéria és egyéb juttatások adására.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy a rendszernek 

akkor fogják látna a teljes működési struktúráját, ha a Tatabányai Szent Borbála Kórház 

felújítással kapcsolatos pályázata lezárul. Elmondja továbbá, hogy a Komáromi Selye János 

Kórház további működése biztos, és stabil alapokon fekszik. Megkérdezi, hogy van-e további 

kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-

67/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 10 igen szavazattal, 1 tartózkodással, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot 

hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 110/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Selye János 

Kórház 2014. évi munkájáról szóló beszámolót. 

 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:  Thoma Béla intézményfelügyeleti osztályvezető 

  Dr. Ferencz Péter, a Selye János Kórház főigazgatója 

 

 

3. A Komáromi Mentőállomás beszámolója 2014. évi tevékenységéről 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester:  Elmondja, hogy a következő napirendi pont a Komáromi  

Mentőállomás beszámolója 2014. évi tevékenységéről szól. Köszönti a Képviselő-testület 

ülésén Dr. Kaszás Zsoltot, a Komáromi Mentőállomás vezetőjét. Felkéri a beszámoló rövid 

kiegészítésére. 

 

Dr. Kaszás Zsolt, a Komáromi Mentőállomás vezetője: Elmondja, hogy két dolgot szeretne 

ismertetni, amely nem került bele az beszámolóba. Az egyik, hogy Komárom Város 

Mentőállomása a K&H Gyógyvarázs pályázaton 1.100.000-, Ft-ot nyert el. A pályázaton 

elnyert összeget gyermek sürgősségi eszközök fejlesztésére fordították. Elmondja, hogy 

elindítottak egy önálló kezdeményezést, amely az egész országban egyedülálló és innovatív. 

A kezdeményezés arról szól, hogy szeretnének megtanítani mindenkit arra, hogyan kell 

újraéleszteni. Elmondja, hogy a Tesco Hipermarket igazgatója felhívta, hogy szeretnének 
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ehhez a kezdeményezéshez csatlakozni, anyagilag támogatni, és ott is egy defibrillator pontot 

kialakítani. Megköszöni a támogatást. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester:  Felkéri Dr. Kaszás Zsoltot, a Komáromi Mentőállomás 

vezetőjét, hogy adjon tájékoztatást az ellátottságról, hány gépjárművel látja el a szolgálatot a 

mentőállomás, mik a tapasztalatok, adatok.  

 

Dr. Kaszás Zsolt, a Komáromi Mentőállomás vezetője: Elmondja, hogy a Komáromi 

Mentőállomás B típusú mentőállomás, ami azt jelenti, hogy három mentőautó látja el 

szolgálatot. Az egyik gépjármű egy eset rohamkocsi, ami 24 órában teljesít szolgálatot. Itt 

három fő személyzet van, egy mentőtiszt, egy mentő szakápoló és egy mentő gépkocsivezető. 

Ez az autó kerül riasztásra olyan esetekben, amikor súlyos ellátású betegről, esetleg kritikus 

állapotú beteg ellátásáról van szó. Ilyen esetnek számít például egy autóbaleset, egy magasból 

esés vagy egy komplikált szülés. Elmondja, hogy rendelkeznek egy másik 24 órás szolgálatot 

teljesítő gépjárművel, amely egy kisebb sárga mentőautó, és rendelkezik a mentőállomás egy 

fehér mentőautóval is, ami hétfőtől vasárnapig nappal van készenlétben. Összegezve nappal 

három autó, éjjel pedig kettő autó teljesít szolgálatot. A mentőállomáson 28-an dolgoznak, a 

helyettesítések megoldottak. Bábolnán hamarosan megnyílik egy új mentőállomás. Az 

ellátásokkal kapcsolatban elmondja, hogy havonta közel 300 beteget látnak el, amely éves 

szinten 3000-3500 beteget jelent. Komárom úttörő szerepet vállal az újraélesztés oktatása, 

elsajátítása terén. Elindul a „Kézzel a szívért program”, avagy „Kulcsold össze a kezed 

Komárom”, amin belül bárki megtanulhatja az újraélesztést két óra alatt, és defibrillátor 

használatát. Amikor a defibrillátor pontok létrehozása megtörténik, és az öt defibrillátor 

kihelyezésre kerül, akkor mindenki tudni fogja ezeket a készülékeket használni. 

  

dr. Molnár Attila, polgármester:  Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 

további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármesternek. 

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Köszönetet mond azért az ellátásért, amelyet 

Dr. Kaszás Zsolt vezetésével a Komáromi Mentőállomás biztosít a Komáromban és 

környékén élőknek.   

 

Szabó István, képviselő: Megkérdezi, hogy van-e a mentőautókban GPS. 

 

dr. Nemes Andrea, képviselő: Elmondja, hogy többször felmerült már a kérdés, hogy hova 

szállítja a beteget a mentőautó, Tatabányára vagy Győrbe. Megkérdezi, hogy mitől függ, hogy 

kit melyik kórházba szállítanak. A jövőkép keretében címet viselő beszámoló részben 

szerepel, hogy a komáromi ügyeleti gépkocsi hétköznaponként 8-16 óra között áll, tehát nincs 

használatban. Szeretné a közeljövőben mentőtiszti gépkocsi rendszerben elindítani. 

Megkérdezi, hogy ennek mi lenne a realitása időbelisége, mik a költségei, milyen 

finanszírozásban lehet megoldani. Megkérdezi továbbá, hogy a Tesco Hipermarketen kívül 

hol tervezik még a defibrillátor pont elhelyezését, és ha tervezik, akkor mikorra várható az 

elhelyezésük. Elmondja, hogy a Selye János Kórház aktív ellátásának megszüntetésével, 

átalakításával a mentők itt már nem állhatnak meg. Megkérdezi, hogy ebből adódóan az 

elmúlt időszakban, illetve az átalakítást követően fordultak-e elő olyan esetek, amikor a 

betegek túlélését vagy egyéb esélyeit negatívan befolyásolták amiatt, hogy a Selye János 

Kórház már nem tudja fogadni a mentőket. 

 

Dombay Gábor, képviselő: Megköszöni a Komáromi Mentőállomás dolgozóinak munkáját.  
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Dr. Kaszás Zsolt, a Komáromi Mentőállomás vezetője: Elmondja, hogy mind a három 

gépkocsin van GPS. Vannak olyan munkatársaik, akik bizonyos címeket nagyon jól ismernek, 

ilyenkor nincs időveszteség, nem kell bajlódni a cím beírásával. Elmondja, hogy ideiglenesen 

beköltöztek a városközpontba, a katasztrófavédelem kiképzőbázisára. A kivonulási idő reggel 

6-22 óráig 1 perc, tehát a riasztástól számítva 1 percen belül ki kell vonulni, éjszaka pedig 2 

percen belül. A mentőállomás fejlesztését tervezik. A fejlesztés után automatikusan fognak 

működni a garázskapuk, azonnal ki tud állni a mentő gépkocsivezető, és az úgynevezett 

intelligens fedélzeti terminálokon már megjelenik maga a beteg, maga a betegség, és hogy 

hová kell menni. Tehát a jövőben már nem fognak használni GPS-t, hanem ezeken a 

tableteken valósul meg a fedélzeti terminál működése. Elmondja, hogy gyakorlatilag egy 

kimondottan európai színvonalú mentés valósul meg az ország minden területén, és minden 

mentőautóban. Úgy gondolja, a kórházi struktúra átalakításából kifolyólag nem szenvedett 

senki egészségkárosodást. A Selye János Kórház nem rendelkezett intenzív centrummal akkor 

sem, nem rendelkezett inazív kardiológiai ellátással sem. Régen a Selye János Kórházba 

olyan betegeket szállítottak, akik átmeneti rosszulléttel küzdöttek vagy olyan ritmuszavart 

diagnosztizáltak a helyszínen, amit a kórházban el tudtak látni, tehát a definitív ellátás ebből a 

szempontból itt megvalósult. Győrbe és Tatabányára olyan betegeket szállítanak, akik 

traumatológiai esetek, illetve a sebészeti, valamint a belgyógyászati ellátás Tatabányához 

tartozik. A győri ellátások közé csak kimondottan az inazív kardiológia tartozik. Elmondja, 

hogy a defibrillátor pontok kialakítása, öt defibrillátor pont kiépítése 2015. szeptemberben, 

októberben valósul meg. Elhelyezésre kerül a Komáromi Sportcsarnokban, a Tesco 

Hipermarketben, a Jókai téren, a Szabadság téren és a Gyógyfürdőben. A gyógyfürdőben már 

jelenleg is van defibrillátor pont, itt oktatás is zajlik a használatával kapcsolatban. A 

készülékekhez kapcsolódó konzolok, járulékos eszközök megvásárlásra kerültek. A 

készülékek átadása valamint átvételekor a mentőállomásnak nem keletkezett kiadása. Az 

ötödik készülék pedig a Tesco Hipermarket Zrt. tulajdonát képezi. Tekintettel arra, hogy a 

komáromi ügyeleti gépkocsi hétköznaponként 08-16 óra között áll, szeretné a közeljövőben 

mentőtiszti gépkocsi rendszerben elindítani. Mentőtiszti gépkocsi elindításának célja az, hogy 

abban az esetben, amikor a komáromi eset-kocsi nem elérhető, mivel más beteget, sérültet 

szállít, vagy éppen helyszíni ellátást folytat, a komáromi betegek ugyan azt a magas szintű 

ellátást kaphassák. Jelen esetben, ha az eset-kocsi nem riasztható egy feladathoz, mivel 

máshol teljesít szolgálatot, akkor a beteget, sérültet egy alacsonyabb szintű mentőegységnek 

kell ellátnia. Egyes esetekben az alacsonyabb szintű mentőegység nem képes az oxiológiai 

beavatkozást elvégezni a helyszínen, hiszen sem szakember, sem eszköz nem áll 

rendelkezésre. Ilyen esetben segély kocsit kell kérnie a mentőegységnek, de a segély kocsi 

Kisbérről vagy Tatabányáról érkezik. A Komáromban szolgálatot teljesítő mentőtiszti 

gépkocsi jelenlétével ez kiküszöbölhető. Abban az esetben, ha a komáromi eset-kocsi nem 

tartózkodik az állomás területén, tehát nem bevethető, és olyan bejelentés érkezik, ami 

elképzelhetővé teszi az azonnali helyszíni orvosi beavatkozást, az irányírás párhuzamosan 

riasztja a mentőtiszti gépjárművet, és az alacsonyabb szintű ellátást nyújtó mentő 

gépjárművet, tehát párhuzamos riasztás történik. A párhuzamos riasztás kapcsán a beteg 

ugyanazt a magas szintű ellátást kapja, mint ha az eset-kocsi érkezett volna a helyszínre. 

Előfordulhat olyan eset is, amikor egy alacsonyabb szintű mentőegység kér segítséget egy 

beteg állapotának stabilizálásához, ebben a helyzetben nem kell az eset-kocsit segítségül 

küldeni, hanem erre a célra tökéletesen megfelel, a szolgálatot teljesítő mentőtiszti kocsi, ami 

ilyenkor lényegében mentőorvosi kocsiként működik.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester:  Megköszöni a kiegészítést. Elmondja, hogy a Karácsonyt 

megelőzően egy gálaműsor keretében az adott év legeredményesebb, illetve legkiválóbb 

szakmai munkát végző mentőápolóit és mentőtisztjeit szokta elismerésben részesíteni, mind 
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az önkormányzat, mind a mentőállomás vezetője, valamint az OMSZ vezetése is. Fontosnak 

tartja elmondani azt is, hogy folyamatosan próbálnak segíteni, akár közvetlenül Komárom 

Város Önkormányzata, akár az Egészségügyi és Gépműszer Alapítvány, hogy a megfelelő 

eszköz ellátottsága biztosított legyen a Komáromi Mentőállomásnak. Elmondja, hogy a 

Komáromi Mentőállomáson zajlik a garázskapuk dinamizációja, részben az önkormányzat 

támogatásának köszönhetően ezek megnagyobbításra is kerülnek, ami azért fontos, mert az új 

gépjárművek érkezésekor, annak előfeltétele volt, hogy ez a pályázat megvalósulhasson. A 

defibrillátor pontok kialakításának nagyon fontos szerepe van. Az elhangzott öt defibrillátor 

pont elhelyezése után, a következő években szeretné Komárom Város Önkormányzata a 

defibrillátor pontokat bővíteni, a szőnyi, a molaji és a monostori városrészen is. Megkérdezi, 

hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a 

napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, 

hogy szavazzanak az 1-68/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 111/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Komáromi Mentőállomás 

2014. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 

 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:  Thoma Béla intézményfelügyeleti osztályvezető 

 

 

4. Komáromi Aprótalpak Bölcsőde beszámolója 2014. évi tevékenységéről 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester:  Ismerteti az előterjesztést. Köszönti a Képviselő-testület 

ülésén Nagy Bélánét, az Aprótalpak Bölcsőde intézményvezetőjét. Megkérdezi, hogy kíván-e 

kiegészítést tenni a beszámolóhoz.  

 

Nagy Béláné, intézményvezető: Elmondja, hogy egyre nagyobb igény mutatkozik a 

gyermekek napközbeni ellátása iránt. Fontossá vált a gyermekek jó színvonalú, a települések 

és családok igényeit, szükségleteit kielégítő, sokszínű, többféle formában megvalósuló 

napközbeni ellátás. A gyermek bölcsődei ellátása a családban élő azon 3 éven aluli 

gyermekekre vonatkozik, akiknek szülei, nevelői, gondozói munkavégzésük, a munkaerő 

piaci visszatérésüket segítő programban, képzésben való részvételük, betegségük vagy egyéb 

ok miatt napközbeni ellátásukról nem tudnak gondoskodni. Minden felvételt kérő szülő 

gyermekét el tudták helyezni az intézményben. Az intézmény dolgozói, munkájukat a 

legnagyobb tudásuk szerint, szeretettel, szívből végzik, annak ellenére, hogy a szociális 

szférában 2006 óta nem volt béremelés. Nyugdíj előtt álló kisgyermeknevelőik 

minimálbéréért dolgoznak, viszont ez a munkájukon nem látszódik meg, mert az 

elkötelezettség, a pálya iránti szeretet tartja őket ebben a munkakörbe. Kéri Komárom Város 

Önkormányzatát, nyújtson segítséget abban, hogy az intézményben dolgozók, anyagi 

megbecsülése is érvényesüljön.  
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dr. Molnár Attila, polgármester:  Megköszöni a kiegészítést. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-

69/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő a Komáromi Aprótalpak Bölcsőde módosított 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról, valamint módosított Felvételi Szabályzatáról szóló 

határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 112/2015. (V.21.) határozata: 

 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Komáromi 

Aprótalpak Bölcsőde módosított Szervezeti és Működési Szabályzatát. 

 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Komáromi 

Aprótalpak Bölcsőde módosított Felvételi Szabályzatát. 

 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:   Thoma Béla intézmény-felügyeleti osztályvezető 

Nagy Béláné intézményvezető 

 

 

dr. Molnár Attila, polgármester:  Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 

az 1-69/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő a Komáromi Aprótalpak Bölcsőde 2014. 

évi munkájáról szóló határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 113/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Komáromi 

Aprótalpak Bölcsőde 2014. évi munkájáról szóló beszámolót. 

 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:  Thoma Béla intézmény-felügyeleti osztályvezető 

Nagy Béláné intézményvezető 

 

 

5. Komárom Város 2014. évi gyermekvédelmi helyzetének értékelése 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Köszönti a Képviselő-testület 

ülésén Csöngei Ildikót, a Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

vezetőjét. Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése a beszámolóval kapcsolatban.  

 

Csöngei Ildikó, Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

vezetője: Elmondja, hogy az előterjesztés áttekintést nyújt a gyermekvédelem területén 



 19 

tevékenykedő intézmények, személyek munkájáról. Ebből arra lehet következtetni, hogy a 

gyermekvédelemnek a szereplői többnyire nagyon jól tudják a dolgukat, és teszik is azt napi 

szinten. A gyermekjóléti szolgálatról azt kell tudni, hogy nem csak a rászorultak intézménye, 

hanem olyan problémák megoldásában is segítséget nyújthat, amely nem anyagi rászorultság 

függvénye. Ilyenek például a párkapcsolati problémák, családi konfliktusok, magatartási 

problémák a gyermekkel, pszichológiai segítségnyújtásra, jogi segítségnyújtásra való igény. 

Ezeket a szolgáltatásokat a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat ingyenesen biztosítja a 

város lakosságának, illetve megállapodás alapján Mocsa és Kisigmánd lakosainak is. A 

városban nagy szükség van arra, hogy a rászorulók a pszichológus segítségét térítésmentesen 

igénybe vehessék. Az évek során sikerült elérni azt, hogy a pszichológus főállásban lássa el 

tevékenységét. A főállású pszichológus város segítségével, család- és párterápia végzettséget 

szerzett, ami szintén ingyenesen igénybe vehető a város lakosai számára. Elmondja, hogy 

gyógypedagógiai segítségnyújtást is nyújtanak ezen kívül, illetve pályázati forrásból, 

együttműködési megállapodás alapján a Szt. Cirill és Method Alapítvány évek óta munkaerő 

piaci reintegrációt elősegítő tanácsadást nyújt. Prevenciós programokat szerveznek, 

szabadidős programokat biztosítanak a város lakosságának, az emberi és anyagi 

erőforrásaiknak megfelelően. Elmondja, hogy olyan önként felvállalt feladatokat is vállalnak, 

ami nagy segítséget jelent, elsősorban az anyagi rászorultaknak. Élelmiszerosztások 

Komárom Város Önkormányzat finanszírozásában és a Magyar Élelmiszerbank Egyesület 

megállapodás keretében történik. Az iskolai gyermekvédelmi felelősök valamint a fejlesztő 

pedagógusok tekintetében előfordulnak hiányosságok. Az óvodák részéről igény 

fogalmazódott meg arra vonatkozóan, hogy vizsgálják meg annak a további fejlesztő 

pedagógusi státusz beállításának lehetőségét. Iskolapszichológusra is nagy szükség lenne.  

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Megköszöni a Komárom és Környéke 

Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat munkáját. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester:  Megköszöni a kiegészítést. Megkérdezi, hogy van-e 

további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak az 1-70/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 114/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete, a Komárom Város 

Önkormányzata 2014. évi gyermekvédelmi feladatai ellátásáról szóló beszámolót 

elfogadja. 

 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:  Thoma Béla intézményfelügyeleti osztályvezető 

  Csöngei Ildikó intézményvezető 
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6. A Komáromi Klapka György Múzeum Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Köszönti a Képviselő-testület 

ülésén, Számadó Emesét a Klapka György Múzeum intézményvezetőjét. Megkérdezi, hogy 

van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak az 1-71/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról.  

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 115/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Komáromi 

Klapka György Múzeum Szervezeti Működési Szabályzatát és annak 

mellékleteit, az 1-71/2015. számú előterjesztés mellékletében foglaltaknak 

megfelelően. 

 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:  Thoma Béla intézmény-felügyeleti osztályvezető 

Számadó Emese intézményvezető 

 

 

7. A Jókai Mór Városi Könyvtár dokumentumainak módosítása és az intézmény 

beszámolója a 2014. évi tevékenységéről 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Köszönti a Képviselő-testület 

ülésén Rigláné Berczeli Máriát, a Jókai Mór Városi Könyvtár vezetőjét. Megkérdezi, hogy 

kíván-e kiegészítést tenni a beszámolóhoz. 

 

Rigláné Berczeli Mária, a Jókai Mór Városi Könyvtár vezetője: Elmondja, hogy azért volt 

szükség ezeknek a dokumentumoknak a módosítására, mert 2014 februárjában az Emberi 

Erőforrások Minisztériuma a Jókai Mór Városi Könyvtárban könyvtári szakértői vizsgálat 

elvégzését rendelte el. A vizsgálat célja a 2014. április 23-án hatályba lépett nyilvános 

könyvtárak jegyzékének vezetéséről szóló jogszabály. A szakértő véleménye szerint az 

intézmény Szervezeti Működési Szabályzata régi, ezért a legfrissebb jogi változásokat nem 

tartalmazza. A szakértő kéri továbbá a dokumentum jelenleg hatályos államháztartási 

törvénynek megfelelő módosítását, a közművelődési feladatok felsorolását. A szakértő 

javasolta a Szervezeti és Működési Szabályzat mellékleteinek vizsgálatát és a jogszabályi 

változásokhoz való hozzáigazítását. Mivel sok egyéb módosítást tartottam szükségesnek az 

Szervezeti és Működési Szabályzatban, ezért teljesen új dokumentumot készített, új 

mellékletekkel, amelyek a jelenleg érvényben lévő jogszabályoknak mindenben megfelelnek.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester:  Megköszöni a kiegészítést. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
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Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-

72/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 116/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Jókai Mór 

Városi Könyvtár Szervezeti Működési Szabályzatát és annak mellékleteit, az 1-

72/2015. számú előterjesztés 1. sz. mellékletében foglaltaknak megfelelően. 

 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:  Thoma Béla intézmény-felügyeleti osztályvezető 

Rigláné Berczeli Mária intézményvezető 

 

 

8. Beszámoló a Kistáltos Óvoda elmúlt öt évben végzett munkájáról 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Köszönti a Képviselő-testület 

ülésén Nagy Ágnest, a Kistáltos Óvoda vezetőjét. Megkérdezi, hogy kíván-e kiegészítést tenni 

a beszámolóhoz. 

 

Nagy Ágnes, a Komáromi Kistáltos Óvoda vezetője: Megköszöni Komárom Város 

Önkormányzatának, azt a segítséget, amelyet az óvoda, és dolgozói kaptak az elmúlt öt évben.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester:  Megköszöni hozzászólást. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-

73/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő a Jókai Mór Városi Könyvtár 

küldetésnyilatkozatáról szóló határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 117/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Jókai Mór 

Városi Könyvtár Küldetésnyilatkozatát, az 1-72/2015. számú előterjesztés 2. sz. 

mellékletében foglaltak szerint. 

 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:  Thoma Béla intézmény-felügyeleti osztályvezető 

Rigláné Berczeli Mária intézményvezető 

 

dr. Molnár Attila, polgármester:  Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 

az 1-73/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő a Jókai Mór Városi Könyvtár 2014. évi 

munkájáról szóló határozati javaslat elfogadásáról.  
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A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 118/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Jókai Mór 

Városi Könyvtár 2014. évi munkájáról szóló beszámolót. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Thoma Béla intézmény-felügyeleti osztályvezető 

Rigláné Berczeli Mária intézményvezető 
 

 

9. Komárom Város Egyesített Szociális Intézménye szakmai dokumentumainak 

módosítása 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Köszönti a Képviselő-testület 

ülésén Illés Nikolettát, Komárom Város Egyesített Szociális Intézménye vezetőjét. 

Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a 

napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, 

hogy szavazzanak az 1-74/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 120/2015. (V.21.) határozata: 

 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete Komárom Város Egyesített 

Szociális Intézménye Szervezeti és Működési Szabályzatát az előterjesztés 1. sz. 

melléklete szerinti formában jóváhagyja 

 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete Komárom Város Egyesített 

Szociális Intézménye – Jelzőrendszeres Házi Segítségnyújtás szakmai programját 

az előterjesztés 2. sz. melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 
 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:   Thoma Béla intézmény-felügyeleti osztályvezető 

   Illés Nikoletta intézményvezető 
 

 

10. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról 

Előadók: dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Felkéri dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy adjon 

tájékoztatást az előterjesztéssel kapcsolatban.  
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dr. Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy május 20-án a Bizottságok részletesen 

megbeszélték a beszámolóban szereplő adatokat. A 2013. évi beszámoló készítésekor is az 

volt a cél, hogy próbálják meg a Hivatal működését számszerű mutatókkal kifejezni. A 2013. 

évi beszámoló elkészítésekor már összegyűjtésre kerültek bizonyos mutatószámok. A 2014. 

évi beszámolóban összehasonlításra kerültek az előző évi adatokkal. Elmondja, hogy a 2014. 

év a választások éve volt. A beszámoló végén található fejezet tartalmazza a választások 

lebonyolításával kapcsolatos információkat. A térségi szerepkör a választások lebonyolítása 

tekintetében jelentős volt, hiszen 41 település tartozott az Országgyűlési Egyéni 

Választókerületbe, amelynek vonatkozásában irányító-vezető feladatot kellett ellátni, valamint 

szakmai segítséget nyújtani a környező településeknek. A Hivatal működésének a minőségét 

szeretnék jobbá tenni, várják a visszajelzéseket ezzel kapcsolatban a Képviselő-testület 

tagjaitól, illetve a lakosságtól is.   

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-

75/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 121/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, a Komáromi 

Polgármesteri Hivatal 2014. évi tevékenységről szóló beszámolót.  

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  dr. Ströcker Renáta jegyző 

 

 

11. Komárom Város Önkormányzata 2015-2019. évekre szóló gazdasági 

programjának, fejlesztési tervének elfogadása 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy valamennyi Bizottság megtárgyalta az 

előterjesztést, és egyhangúan elfogadásra javasolta Komárom Város Önkormányzata 2015-

2019. évekre szóló gazdasági programjáról, valamint fejlesztési tervéről szóló határozati 

javaslatot. Kiegészítésre került a Bizottsági üléseken elhangzott javaslatokkal az előterjesztés. 

Fontosnak tartja, hogy mindannyian Komárom Város érdekét képviseljék. Elmondja, hogy 

leginkább a pénzügyi lehetőségek befolyásolják azt, hogy mit tud Komárom Város 

Önkormányzata megvalósítani. Elmondja, hogy befejeződött az elmúlt években a 

városközpont felújítása, a Szabadság tér, a Jókai tér, az Arany 17 konferenciaközpont, a Petőfi 

Sándor Általános Iskola főbejárata, a Mártírok úti ingatlanok illetve a Jókai Mozi felújítása. A 

Jókai Moziban sikerült az elkövetkezendő évekre egy olyan felújítást megvalósítani, amellyel 

premier filmek vetítésére is sor kerülhet. Megtörtént az elkerülő út átadása, sor került az 

Alapy Gáspár Szakközépiskola épületének felújítására, valamint új tanműhelyének átadására 

is. A Szent István Kistemplom restaurálása is megtörtént. A Komáromi Szivárvány Óvoda új 

tornateremmel gazdagodhatott, hiszen az egyedüli óvoda volt a városban, amely nem 

rendelkezett eddig tornateremmel. Sor került a Koppánymonostori Bölcsőde átadására, 
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valamint az új védőnői épület átadására is sor került. A városban tovább folytatódott a 

panelprogramban való részvétel. Bízik benne, hogy Komárom Város Önkormányzata a jövőre 

nézve is hozzá tud járulni a panelprogram folytatásához. A panelprogram 1/3 részben 

kormányzati, 1/3 részben önkormányzati és 1/3 részben pedig a lakók szerepvállalásából 

valósult meg. Jelenleg más alapokra helyezték a pályázati feltételeket. Új Wifi pontok 

kialakítására is sor került a városban. A Képviselő-testület tagjainak köszönhetően 

megvalósult a fedett lőtér kialakítása. A sport infrastruktúra fejlesztésével kapcsolatban 

elmondja, hogy átadásra került a Czibor Zoltán Városi Sporttelepen az új műfüves pálya is, 

illetve a sportöltöző is felújításra került. Elmondja, hogy bevezetésre került az az 

úszásoktatási program, melynek köszönhetően valamennyi komáromi kisgyermek 

úszásoktatásban részesülhet. Komárom Város Önkormányzata igyekezett olyan 

rendezvényeket meghonosítani a városban, mint az Adventi áhítat, a Szüreti felvonulások, a 

Gyermeknap, a Nyári zenés esték, a Tavaszi hadjárat fogadása, valamint a városrészek 

kulturális programjai. Megemlíti a Doni katasztrófa, valamint a Trianoni nemzettragédia 

áldozataira történő méltó megemlékezést. Elmondja, hogy a Radetzky-huszárok emlékműve 

visszahelyezésre került méltó helyére. Minden év június közepén egy korábbi határozatnak 

eleget téve a Képviselő-testület lerója tiszteletét a Radetzky-huszárok emlékművénél. Április 

12-e a Felvidéki Kitelepítettek emléknapja, melyről országgyűlési határozat is rendelkezik 

már. A költségvetés tervezésénél számba vették azokat a lehetőségeket, amelyeket igyekeznek 

a város lakosainak biztosítani. Megemlíti a kismamák térítésmentes utazásának lehetőségét, a 

70 éven felüliek számára biztosított, térítésmentes szemétszállítás lehetőségét, a diákok 

térítésmentes utazását. Komárom Város Önkormányzata ezen költségeket átvállalja, amely 

összeget a szolgáltató számára megfizet. Az újszülöttek és a családok számára Komárom 

Város Önkormányzata próbál segítséget nyújtani úgynevezett kelengyepénz támogatásban. 

Folyamatosan emelkedő tendenciát mutat a Komáromban született gyermekek száma. A 

2014. évben 158 kisgyermek született a városban. Negyedévente tartósélelmiszer osztásra is 

sor kerül a rászorulók részére. Elmondja, hogy a Bursa Hungarica pályázaton való részvétellel 

a felsőoktatásban való ösztöndíj átvállalásában nyújt segítséget Komárom Város 

Önkormányzata. Elmondja továbbá, hogy a Rex Állatvédő Egyesülettel közösen létrehoztak 

egy új kisállat menhelyet. Megtörtént a Koppánymonostori városrészen a Hulladéklerakó 

rekultiválása. Amint lesz rá megfelelő lehetőség a parkosítást is megvalósítják ezen a 

területen. Jelenleg zajlik az Ipari park közművesítése. A gátberuházás is tovább folytatódik a 

vasútállomás előtti részen. Az új Duna-híd építésének közbeszerzési eljárása is hamarosan 

lezárul. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 

tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót dr. Nemes Andrea képviselőnek. 

 

dr. Nemes Andrea, képviselő: Elmondja, hogy az elmúlt Képviselő-testületi ülések 

alkalmával elhangzott, hogy 35.000.000.000,- Ft-nak megfelelő összeg érkezik a városba. 

Ennek az összegnek a beérkezésére, és a feladatok megvalósítására tervet nem látni, pedig egy 

gazdasági programról szól az előterjesztés. Felhívja a figyelmet arra, hogy az előterjesztés 

címében, és a határozati javaslat szövegében elírás található.  

 

Babják Csaba, képviselő: Elmondja, hogy külön örömére szolgál, hogy a sport, a kultúra, és 

a színház támogatását külön alapokra helyezték. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a javaslatot, hozzászólásokat. Megkérdezi, 

hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a 

napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, 

hogy szavazzanak az 1-76/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról.  
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A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 122/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Komárom Város 

Önkormányzata 2015-2019. évekre szóló gazdasági programját. 

 

Határidő:  folyamatos 

Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 

 
/Az ülésteremből távozik dr. Nemes Andrea , képviselő. A Képviselő-testület jelen lévő tagjainak száma 10 fő./ 

 

 

12. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a 

két ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű 

bejelentések 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy létrehozásra került egy kerekasztal, amely 

az E.ON Energiaszolgáltató Kft. regionális illetve megyei vezetőivel folyamatos 

kapcsolattartást célozza meg. Elmondja, hogy alvállalkozók kiválasztásánál is, illetve a 

munkálatokkal kapcsolatban az önkormányzatot és a komáromi lakosokat is bevonják. Így, a 

későbbiekben megfelelő szakértelemmel fogják elvégezni a munkálatokat. Elmondja, hogy dr. 

Borhy László professzort, akadémikust, Komárom Város Díszpolgárát, az ELTE 

Bölcsészkara dékánnak választotta meg. Elmondja, hogy ez azért is fontos, mert olyan hosszú 

távú konstrukción gondolkodnak, mely részben az ásatások idegenforgalmi látványosságának 

kihasználását jelenti, részben pedig a Kombinát épületének bekapcsolását a felsőoktatási 

vérkeringésbe. A beruházásokkal kapcsolatban elmondja, hogy a tegnapi nap folyamán a 

közvilágítás fejlesztése, illetve modernizálásának munkálatai elkezdődtek a városban. 

Elmondja, hogy az Ipari parkban a tegnapi napon megtörtént a közművesítés átadása. A 

gátépítéssel kapcsolatban elmondja, hogy jelenleg a vasútállomással szembeni szakasz építése 

zajlik. A kivitelező tájékoztatása szerint 65%-os készültségen áll jelenleg a beruházás kapcsán 

érintett gátszakasz Almásfüzitő és Komárom között. A tavalyi csapadékos időjárás miatt 

módosított kivitelezési határidő szeptember 30-a lett. Szeptember végére teljesen elkészül a 

több mint 7.000.000.000,- Ft-os beruházással megvalósuló gátépítés. Minden biztonsági 

előírásnak megfelelő gátrendszer fogja védeni Komárom városát és a komáromi lakosokat is. 

Elmondja, hogy az építést úgy engedélyezte a Vízügyi Hatóság, hogy ha az építkezési időszak 

alatt árvízi helyzet alakulna ki, akkor két nap alatt vissza lehessen építeni a gátrendszert. 

Elmondja továbbá, hogy adósságkonszolidáción át nem esett önkormányzatok részére egy 

olyan pályázati lehetőség fog megjelenni a napokban, amely közműfejlesztésre, 

infrastrkturális fejlesztésre használható fel. A tavalyi évben benyújtott pályázati anyag 

jelentős részét az idei évben is benyújtásra javasolja. Elmondja, hogy a kormányzat 

elkülönített egy 10.000.000.000,- Ft-os alapot. Azokat az önkormányzatokat, amelyek nem 

rendeztek hitellel, kompenzációt kapnak. A tavalyi évben az 5000 lélekszám alatti 

településeknek történt meg a kompenzálása. Az idei évben az 5000 és a 10000 lélekszám 

feletti települések kaphatnak plusz támogatást. Komárom város esetében ez 200.000.000,- Ft-

os keretösszeget jelent. Ennek az összegnek a felhasználását a 2015. évi költségvetésben is 
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szereplő, tervezett beruházásokra szeretné fordítani az önkormányzat. Elmondja, hogy Alapy 

Gáspár tiszteletére, emlékének ápolására tekintettel június 4-én, a Nemzeti Összetartozás 

Napján, a Városháza előtti téren Koltay Gábor művész rendezésében Alapy Gáspár életéről 

szóló, Testamentum címet viselő darab kerül bemutatásra. Ezen a napon az Endresz 

Csoporttal közösen egyéb programok is megrendezésre kerülnek. Elmondja, hogy Június 6-án 

hagyományosan hetedik alkalommal kerül megrendezésre a HON-NAP a Csillag Erődben. 

Június 1-jén hétfőn 10 óra és 12 óra között védelmi gyakorlatot tartanak a Molaji városrészen, 

amely az ott élők kitelepítésének gyakorlatát jelenti. A katasztrófavédelem minden évben 

kötelezővé teszi ezt a gyakorlatot. Június 15-én Czita János alpolgármesterrel, valamint Turi 

Bálint alpolgármesterrel közös fogadóórát tartanak a Koppánymonostori városrészen, június 

16-án a Szőnyi városrészen, Sárai János képviselővel, valamint Takács József képviselővel, 

június 17-én pedig Komáromban a Polgármesteri Hivatalban. A fogadóórára 16 óra és 18 óra 

között várják az érdeklődőket bármilyen ötlettel, javaslattal, észrevétellel. Megkérdezi, hogy 

van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megadja a szót, Czita János alpolgármesternek. 

 

Czita János, alpolgármester: Elmondja, hogy amikor a 2015. évi költségvetésről döntött a 

Képviselő-testület, látva a város pénzügyi forrásait azt tűzték ki célul, hogy a kötelező 

feladatokat el tudják látni. Ahhoz, hogy az önként vállalt feladatokról ne kelljen lemondani, 

olyan költségvetést fogalmaztak meg, amelyben törekednek a takarékosságra, a gazdaságos 

üzemeltetésre, és a feladatok szakszerű elvégzésére. A városüzemeltetés tekintetében eddig 

használt szervezeti formán változatni kell, ezért új nonprofit céget alapítottak a Saxum Kft. 

jogutódjaként, Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. néven. A Kft. végső struktúrájának 

kialakítása jelenleg is tart. A Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. üzleti tervét elkészítette. 

A megtervezett feladatokra a költségvetésben a tavalyi évhez viszonyítva 100.000.000,- Ft-tal 

kevesebb forrás szerepel. Az útjavítások, kátyúzások felmérése megtörtént. Elmondja, hogy 

az aszfaltos utak javítására bruttó 27.000.000,- Ft-ot, a zúzott köves utak javítására pedig 

bruttó 2.700.000,- Ft-ot különítettek el. A Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. 

alvállalkozók bevonásával igyekezett az útjavításokat szakszerűen elvégezni. Május végére 

várhatóan az egész város területén a kátyúk kijavításra kerülnek. Az idei évben is 

gondoskodott a zöldhulladék elszállításáról a Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. 

Elmondja, hogy a Duna-Vértes Konzorciummal közösen folytatódik a zöldhulladék lerakó 

tervezése, valamint egy hulladékudvar kialakítása. Országos akcióként zajlott a „Te szedd” 

magad mozgalom, amelyben Komárom városa is részt vett. Komárom városában minden 

évben megrendezésre kerül a „Van mit tisztázni” program. Az idei évben bevonták a város 

külterületein dolgozó cégeket is a programba. A hulladékok elszállítását követően egy új 

kezdeményezést tett Komárom Város Önkormányzata. Az illegálisan felszámolt hulladékhely 

lerakóhelyét táblával jelölték, jelezve azt, hogy kamerával megfigyelt terület. A kihelyezett 

mobil kamerák segítik a Közterület-felügyelet, valamint a rendőrhatóság munkáját. Elmondja, 

hogy az E.ON Energiaszolgáltató Kft-vel egy személyes találkozón tárgyalták meg azt, a 

városban nemrég folytatott zöldgallyazás a jövőben másképp történjen. A városüzemeltető 

cég munkatársaival közösen szemlélve történik majd a további zöldgallyazás. Az E.ON 

Energiaszolgáltató Kft. nem vállalja azt a felelősséget, hogy a zöldgallyazást megszűnteti. Az 

életveszélyesnek minősített pontokon minden évben szükség van a zöldgallyazásra. Az E.ON 

Energiaszolgáltató Kft. munkatársai a következő Képviselő-testületi ülésre egy önálló 

napirendi pontot kértek, ahol a Kft. tevékenységéről, fejlesztéseiről tájékoztatást adnának. 

Bízik benne, hogy a hátralévő hasonló jellegű munkavégzés nagyobb szakértelemmel fog 

történni. Komárom város lakosságát nagyban érinti a fűnyírás és a parkgondozás kérdése. A 

legfrekventáltabb helyeket a Komáromi Napok megrendezése előtt a fűnyírást és 

parkgondozást elvégezte a Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. Ezt követően a 
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közintézmények valamint a játszóterek környékén is elvégezték a munkálatokat. Fontos, hogy 

parlagfű és egyéb gyomnövények ne jelenjenek meg a területeken. A magáningatlanok előtti 

közterületeken a lakosok kötelezettsége a fűnyírás illetve a parlagfű és gyomnövényirtás. 

Ahol idősebbek laknak, és ezt a munkát nem tudják elvégezni, igény szerint a Komáromi 

Városgazda Nonprofit Kft. elvégzi ezeket a munkálatokat. A temetőgondozás tekintetében 

elmondja, hogy a puszpángmoly az örökzöld növényeket a tavalyi évben megtámadta, nagy 

károkat okozva. Ezek a sövények nem élték túl a puszpángmolyok támadását. Tervezett 

formában, de ezeket a sövényeket eltávolítják, majd a pótlásukról gondoskodni fognak. 

Elmondja, hogy Komárom városa a térségi szúnyoggyérítési programban részt vesz. A mai 

napon elindul Komáromban a biológiai védekezés. A Koppánymonostori Duna-holtág 

lárvairtása megkezdődött. Elmondja, hogy az Ipari parkban a csapadékvíz elvezető 

árokrendszer kiépítésének munkálatai folytatódnak. Az itt lévő csapadékot az Ipari park 1. 

elvezető rendszerére kötik rá. Elmondja továbbá, hogy Koppánymonostoron működik egy 

Tanácsadó Testület, melynek összehívása megtörténik a napokban.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a szóbeli kiegészítést. Megadja a szót Szabó 

István képviselőnek. 

 

Szabó István, képviselő: Elmondja, hogy elégedett a Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. 

működésével, viszont az elvégzett munkálatok sorrendjében lát némi kivetnivalót. 

Megkérdezi, hogy az E.ON Energiaszolgáltató Kft. a zöldgallyazási munkálatokat befejezte-e. 

Amennyiben nem fejezte még be, kéri, hogy a Hunyadi János utcában valamint a Mátyás 

Király utcában is végezzék el a zöldgallyazási munkálatokat.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni hozzászólást, felvetést. Megadja a szót Dr. 

Kreft-Horváth Loránd alpolgármesternek. 

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy Komáromban az Idősek 

Otthonában az egészségügyi fejlesztés folyamatban van. A 100 lakóból, komoly többség 

szorul egészségügyi ellátásra. Az elmúlt időszakban a Komáromi Gépműszer Alapítvány által 

benyújtott sikeres pályázat révén, az Idősek Otthona gazdagodott egy EKG készülékkel. 

Elmondja, hogy tüdőgyulladás elleni védőoltásra is nyújtottak be pályázatot. A pályázaton 

elnyert összegből 100 db védőoltást tudnak megvásárolni. A védőoltás egész életre szóló 

védettséget ad. Szeretnék tovább emelni az otthonban lévő ellátás színvonalát. Elmondja, 

hogy az osztályvezető főnővér intézményi, valamint intézményvezetői segítséggel 

egészségügyi továbbképzésen vesz részt, amely szintén az ellátás színvonalát szolgálja az 

elkövetkezendő időszakban.   

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megadja a szót Dombay 

Gábor képviselőnek. 

 

Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy a komáromi sportolók nagyon szép 

eredményeket érnek el. A Komárom-Komárno futóversenyen 2011-ban míg 150 futó indult, 

az idei évben több mint 600 versenyző állt rajthoz, 5,5 és 10 km-es távon. Az egyesületeknek 

nagy szükségük van a támogatásra. Elmondja, hogy a tegnapi nap folyamán bejelentést tett a 

rendőrségen ismeretlen tettes ellen, mert az Igmándi erőd oldalánál elhelyezkedő osztrák 

katonai emlékművet megrongálták, ledöntötték. Megkérdezi, hogy a városi közmunka 

programba hogyan lehetne bekapcsolódni, valamint hány fő vesz részt jelenleg a programban.  
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dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Hamrák 

Zsófia képviselőnek. 

 

Hamrák Zsófia, képviselő: Elmondja, hogy a 24. Komáromi Napok sikeresen lezajlott. 

Vendégül látta Komárom Város Önkormányzata Szászsebes testvérváros küldöttségét. Az 

elmúlt héten Komárom városában járt Naumburg testvérváros küldöttsége is. Elmondja, hogy 

a Komáromi Vox Femina Nőikar 35. születésnapját ünnepelte a Városháza Dísztermében 

május 17-én, a régi és jelenlegi kórustagok részvételével. Május 30-án a Szabadság téren 14 

órától 18 óra 30 percig programmal várják a gyermekeket Gyereknap alkalmából. Május 31-

én a Komáromi Termálfürdőben 10 órától 16 óráig szintén a gyermekeknek kedveskednek 

színes programokkal. Ezen a napon ingyenes a belépés a strand területére mindenkinek. Az 

idei évben számos közös program kerül megszervezésre Észak-Komárommal együttműködve, 

Komárom városi rangra emelkedésének 750. évfordulójának alkalmából. Május 31-én Észak-

Komáromban megrendezésre kerül a „Komálom” gyerkőcfesztivál, ahova szeretettel várják a 

város lakosait. Elmondja, hogy Lehár Ferenc és Jókai Mór jubileumi év az idei. Kéri, hogy a 

Lehár Ferenc utca végén lévő Lehár táblát helyezzék vissza az eredeti helyére. Elmondja, 

hogy a Szőny-délinél az utcák nagyon keskenyek, rossz állapotúak, különösen a Fáy András 

utca. Az Arany János utca végétől a Szőny-déliig vágott köves út található. Található itt egy 

villanyoszlop, amelyre egy lámpatestet kellene feltenni.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Takács József, 

képviselőnek. 

 

Takács József, képviselő: Elmondja, hogy április 13-án a Molaji városrészen lakossági 

fórumot tartottak. A fórum fő témája a Molaji lakótelep élelmiszerellátása volt. Problémát 

jelent, hogy a városrész nem rendelkezik állandó élelmiszerüzlettel. A mobilárusítást 

szükséges volt összehangolni, amely sikeresen megoldásra került. Állandó élelmiszerbolt 

nyitása nem várható. Az aknafedelek, csatornafedelek javítása megtörtént a lakótelepen, 

viszont a betontörmelék elszállítása még nem került sor. A Molaji városrész bejáratánál 

található egy reklámtábla, amelyet szeretne áthelyeztetni a Varga József utcába. A 

kamionparkoló kérdésével kapcsolatban nem történt változás. Kérése, hogy a Varga József 

utcában és a Gesztenye utcában vizsgálják meg a közvilágítást. A fűnyírással kapcsolatban 

megkérdezi, hogy milyen módon lehetne az idős lakóknak a Komáromi Városgazda Nonprofit 

Kft. segítségét kérnie a munkálatok elvégzéséhez. Elmondja, hogy megbeszélést folytattak az 

Északdunántúli Vízmű Zrt. képviselőivel, amelyet a Műszaki osztály kezdeményezett. A 

Molaji lakótelepen található egy körülbelül 550 távleolvasós vízóra. Amikor az 

Északdunántúli Vízmű Zrt-hez átkerültek ezek a szolgáltatások, a hideg vízórák mérését az 

Északdunántúli Vízmű Zrt. megoldotta. A meleg vízórák leolvasása a Komáromi Távhő Kft. 

feladata maradt. Mérőműszerek hiányában a Komáromi Távhő Kft. nem tudta ezt a feladatot 

ellátni. A kialakult rendszer értelmében kéthavonta le kell jelenteni a távleolvasók állását. Az 

Északdunántúli Vízmű Zrt. nyitott arra, hogy ha a Komáromi Távhő Kft-től adatokat 

szolgáltat, akkor mérőműszereikkel leolvassák a meleg vízórák tekintetében is az adatokat. 

Elmondja, hogy a fűnyírás tekintetében érkezett a lakóktól bejelentés. Kéri, hogy gondosan 

figyeljenek a köztemetőkben a sírokra, ha füvet nyírnak. Elmondja, hogy a városban 

megkezdődött a második zöldhulladék elszállítás. A régészeti feltárással kapcsolatban 

javasolja, hogy a városban jelzőtáblát helyezzenek ki azokra a helyekre, ahol ezek a feltárások 

történnek.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót dr. Ströcker 

Renáta jegyzőnek válaszadás szempontjából. 
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dr. Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy június 1-jétől összesen 54 fő fog részt venni a 

közfoglalkoztatásban. Március 1-jétől tudtak 20 főt felvenni a közfoglalkoztatottak közé. A 20 

fő elsősorban az intézményeknél, valamint az önkormányzatnál helyezkedhetett el. Április 15-

től 1 főnek, május 15-től 9 főnek biztosítottak lehetőséget közfoglalkoztatott 

munkalehetőséget. Június 1-jétől indul egy program, amely keretében 24 főnek biztosítanak 

munkalehetőséget. Elsősorban azokat a lakosokat részesítik előnyben, akik a foglalkoztatás 

hiányában elesnének a foglalkoztatás helyettesítő támogatás lehetőségétől. Aki egy évben 

belül semmilyen foglalkoztatásban nem vesz részt, az elesik ettől a támogatástól.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Köszönetet mond Molnárné 

dr. Taár Izabellának a Komáromi Járási Hivatal vezetőjének a közmunkaprogramban való 

segítségért, valamint Balog Attilának a Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnökének 

segítségéért. Megadja a szót Czita János alpolgármesternek. 

 

Czita János, alpolgármester: Elmondja, hogy többféle fűnyíróeszköz áll rendelkezésre. 

Fűnyíráskor minden eszköznek kint kell lennie a közterületen. Minden eszköznek a megfelelő 

helyen történő munkája zajlik. Elsőként igyekeztek a frekventált helyszíneket, valamint a 

közintézmények környékét rendbe tenni. A prioritásban a lakóövezetet hátrébb sorolja, hiszen 

Komárom városában a családi házas övezetben a lakosok a házuk előtti területet rendbe 

teszik, míg a lakóparkokban ezt a munkát elvégzi a Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. 

Kéri a belterületen lévő lakosok türelmét. Elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatal Műszaki 

Osztályán lehet kérelmet benyújtani az idősek ház előtti területének rendbetételére. Havrán-

Tóth Bernadett környezetvédelmi referens áll a rendelkezésükre, aki összegyűjti az igényeket. 

Az érintett körzetek képviselőit is megkereshetik ezzel a bejelentéssel. Türelmet kérnek, 

hiszen a begyűjtött igények alapján városrészenként látják el a feladatot. A fűnyírást a 

Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. önerőből nem tudja elvégezni. Alvállalkozók bevonása 

nélkül nem megoldott ez a feladat. Alvállalkozók dolgoznak Koppánymonostoron és 

Szőnyben is. A Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. ügyvezetője erősíteni kívánja saját 

állománya mértékét. Lakossági bejelentésre és igényre több helyszínen távolítottak el fát. A 

Petőfi Sándor Általános Iskolában történt fakivágásnak a balesetveszély elhárítása volt a célja. 

Az E-ON Energiaszolgáltatót Kft. tájékoztatása értelmében szükséges volt a villanyvezetékek 

közelében lévő faágakat eltávolítani. Továbbá felhívták a figyelmet arra, hogy a gyümölcsfák 

tekintetében is figyelni kell. Tervezetten, ütemezetten, fogják ezt a munkát elvégezni a 

jövőben közösen. A levágott ágakat a Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. fogja elszállítani. 

Elmondja, hogy a fűnyírás költségcsökkentése tekintetében bekapcsolódtak a helyi állattartók 

is. 6 állattartó gazdával kötöttek szerződést annak tekintetében, hogy azok a beépítetlen 

területek, ahol nagy mennyiségű növényzet található, amely takarmányozásra alkalmas, a 

kaszálást átvállalták. Ilyen terület például a Szőnyi Vásártér, a Penny Market valamint a 

Csillag lakótelep mögötti terület. A Laktanya közben lévő úgynevezett orosz katonai 

gyakorlótér gondozása is megoldódott. A Koppánymonostori városrészen lévő rekultiváló 

telepen lévő több mint 1 hektáros területet szintén állattartónak adták át.  

 

Szabó István, képviselő: Elmondja, hogy a Mátyás Király utcában, valamint a Hunyadi 

János utcában az E-ON Energiaszolgáltató Kft-nek kellene ezt a feladatot elvégezni. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Elmondja, hogy az ásatások 

helyszínét nem javasolja jelzőtáblán kihelyezni, hiszen ezek a helyszínek veszélyes területek. 

A Klapka György Múzeum minden biztonsági előírásnak megfelelve szervez nyílt napokat, 

amikor az ásatások megtekinthetőek. A következő nyílt nap június 22-én látogatható meg. Az 

ásatások során előkerült leletanyag megtekinthető a Klapka György Múzeumban. 
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Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 

tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület 

tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-77/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő Komáromi 

Szociális Közalapítvány támogatás iránti kérelméről szóló határozati javaslat elfogadásáról.  
 

A döntéshozatalban 10 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 10 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 123/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Komáromi Szociális 

Közalapítvány részére 400 E Ft támogatást nyújt. A támogatás összegét 

Komárom Város Önkormányzata 2015. évi Költségvetésének polgármesteri 

kerete terhére biztosítja. 

 

Határidő:  2015. május 31. 

Felelős:      dr. Molnár Attila polgármester 

  Thoma Béla Intézményfelügyeleti Osztály vezetője 
 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 

az 1-77/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő 2015. évi nyári napközis tábor 

szervezéséről szóló határozati javaslat elfogadásáról.  
 

A döntéshozatalban 10 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 10 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 124/2015. (V.21.) határozata: 

 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyári szociális 

gyermekétkeztetés és a nyári napközis tábor előkészítéséről szóló tájékoztatót 

elfogadja. 

 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyári napközis táborban a 

táborozásért fizetendő alapdíjat 1.500,- Ft/nap/fő összegben állapítja meg. 

 

Határidő:  2015. június 22. 

Felelős:   Thoma Béla intézmény-felügyeleti osztályvezető 
 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 

az 1-77/2015. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  
 

A döntéshozatalban 10 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 10 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 125/2015. (V.21.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a lejárt határidejű 

Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és a két ülés közötti fontosabb 

tárgyalásokról, intézkedésekről szóló beszámolót. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 

 

 

A Képviselő-testület nyílt ülése 12 óra 30 perckor véget ér. A Képviselő-testület zárt ülés keretében folytatja 

munkáját. 

 

 

 

k. m f. 

 

 

 

 dr. Ströcker Renáta dr. Molnár Attila 

 jegyző polgármester 

 


